
РЕПУБЛИКА СРБИЈА 
АУТОНОМНА ПОКРАЈИНА ВОЈВОДИНА 
ГРАД НОВИ САД 
СКУПШТИНА ГРАДА НОВОГ САДА 
Број: 06-1/2023-784-I 
1. август 2023. године 
НОВИ САД 

З А П И С Н И К 
 

са XLII седнице Скупштине Града Новог Сада, одржане 1. августа 2023. године, у згради 
Скупштине Града Новог Сада, Жарка Зрењанина 2, Велика сала, са почетком у 10.32 
часова. 
 Ток седнице је сниман. Снимак се прилаже уз Записник и чини његов саставни део. 
 На основу евиденције присутности, утврђено је да су седници присуствовали 
следећи одборници: 
 
1.  МИЛАНА АРЊАШ РАДИЋ  30.  ДРАГАН ПАЈИЋ 
2.  ЖИВОРАД АРСИЋ 31.  МИЛАН ПАЛАНГЕТИЋ 
3.  МИЛЕНКО БАЧИНА 32.  ИГОР ПЕЈЧИЋ 
4.  ДУШАН БРКИЋ 33.  БРАНКИЦА ПЕРИЋ 
5.  МИРЈАНА ВАСИЛИЋ 34.  ДУШАН ПОПОВИЋ 
6.  ЦВИЈА ВАСИЋ 35.  ЗОРАН ПОПОВИЋ 
7.  ВЕСНА ВАТИЋ 36.  НИКОЛА ПОПОВИЋ 
8.  МЛАДЕН ВЕРНАЧКИ 37.  ИГОР ПОПОВИЋ 
9.  БОЈАН ВУЛИН 38.  БОЖИДАР ПРОТИЋ 
10.  ЈЕЛЕНА ГРАОВАЦ 39.  КРИСТИНА ПУПОВАЦ 
11.  САЊА ДРАШКО 40.  СОЊА РАДАКОВИЋ 
12.  БОРИСЛАВКА ДРАГИШИЋ 41.  БОЈАН РАДОЈЕВИЋ 
13.  ДУШАНКА ЂОКИЋ 42.  МИЛОРАД РЕЉИЋ 
14.  МИРЈАНА ЂУКИЋ 43.  ЈЕЛЕНА РОВЧАНИН 
15.  АДРИЈАНА ЗАГОРАЦ 44.  СРЂАНА САМАРЏИЈА 
16.  ДАМИР ЗЛОЈУТРО 45.  ЉУБОМИР СТАНИШИЋ 
17.  НЕМАЊА ЈАНКОВИЋ 46.  МИЛОШ СКЕНЏИЋ 
18.  МИРЈАНА ЈОВАНОВИЋ 47.  ИВАН СТРИБЕР 
19.  КРИСТИНА КАРАИЋ 48.  ЗОРАН СУБОТИЋ 
20.  ЈАСНА КАЗИМИРОВИЋ ГАЈИЋ 49.  СЛОБОДАН ТАСИЋ 
21.  ЈЕЛЕНА КЕШЕЉ 50.  ПРЕДРАГ ТЕШАНОВИЋ 
22.  ДРАГАНА КРАГУЉАЦ 51.  СИНИША ТРКУЉА 
23.  МИНА КРЕСОЈА ОГЊАНОВАЦ 52.  САЊА УЗЕЛАЦ 
24.  МЕЛИНДА ЛАДИШИЋ 53.  НИКОЛА УРОШЕВИЋ 
25.  ЈЕЛЕНА МАРИНКОВИЋ РАДОМИРОВИЋ 54.  ДРАГАН ХЕМОН 
26.  МАРИЦА МАТИЈЕВИЋ 55.  СЛОБОДАН ЦВЕТКОВИЋ 
27.  МИЛОРАД МИРЧИЋ 56.  ЈЕЛЕНА ЦРНОГОРАЦ 
28.  СНЕЖАНА МУШИЦКИ 57.  СИМО ЧАБАРКАПА 
29.  ЛЕНА НЕШОВИЋ   

 
Седници нису присуствовали: Верица Ракић, Веселин Бојат, Владимир Грбић, 

Данијела Малетић, Дубравка Џоџо, Ђула Киш, Ђурађ Јакшић, Зоран Симоновић, Ивана 
Вујасин, Кристина Жарић, Љубомир Ласица, Маја Седларевић, Мирка Лукић 
Шаркановић, Недјељко Клисурић, Петар Ћировић, Роберт Колар, Сандра Трифуновић 
Стојановић, Саша Новаковић, Славенко Унковић, Слободан Веселиновић и Слободан 
Кокановић. 
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 Седницу Скупштине је  отворила и њеним радом руководила Кристина Караић, 
заменица председнице Скупштине Града Новог Сада.  

 
Заменица  председнице  Скупштине је замолила  одборнице и одборнике који се 

још нису пријавили да пријаве присуство на седници уносом лозинке, како би се утврдио 
број присутних одборница и одборника на седници. 

 
Заменица  председнице Скупштине је утврдила да седници Скупштине Града 

присуствује 51 одборница и одборника, односно довољан број за пуноважан рад и 
одлучивање.  

 
Заменица председнице Скупштине је  обавестила одборнице и одборнике да су је 

одборници: Ивана Вујасин, Маја Седларевић, Дубравка Џоџо, Славенко Унковић, 
Владимир Грбић, Веселин Бојат, Данијела Малетић, Мирка Лукић Шаркановић, Недјељко 
Клисурић, Слободан Веселиновић, Кристина Жарић, Љубомир Ласица и Слободан 
Кокановић обавестили да су спречени да присуствују седници. 

 
Записник са XLI седнице Скупштине Града Новог Сада достављен  је 

одборницама и одборницима  уз сазив седнице. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала одборнице и одборнике да ли имају 

примедби на Записник.  
 

Пошто није било примедби, заменица  председнице  Скупштине  је ставила на 
гласање Записник са XLI седнице Скупштине Града Новог Сада. 

 
Заменица председнице Скупштине је  објавила  почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 48 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или  „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова усвојила Записник са XLI седнице Скупштине 
Града.  

 
Затим се прешло на утврђивање дневног реда. 
 
Предлог дневног реда достављен је одборницама и одборницима у сазиву и 

допису од 31. јула 2023. године. 
 
На основу члана 84. став 5. Пословника Скупштине Града, Комисија за прописе 

доставила је председници Скупштине Града Новог Сада образложен предлог да се дневни 
ред XLII седнице допуни  тачком: Предлог аутентичног тумачења члана 20. став 3. 
Одлуке о управљању јавним паркиралиштима на територији Града Новог Сада 
(„Службени лист Града Новог Сада“ број 20/23) који је достављен  одборницима и 
одборницама уз допис од 31. јула 2023. године. 
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Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 
да изнесе допунско образложење  разлога за допуну дневног реда.  
 
    Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 
разлога за допуну дневног реда, заменица  председница Скупштине је ставила на гласање 
предлог да се Предлог аутентичног тумачења члана 20. став 3. Одлуке о управљању 
јавним паркиралиштима на територији Града Новог Сада („Службени лист Града Новог 
Сада“ број 20/23) уврсти у дневни ред и да се разматра као 71. тачка дневног реда. 

 
Заменица председнице Скупштине  је објавила почетак гласања.   

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 48 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања 

утврдила је предлоге решења за тачку: Предлози Комисије за кадровска, административна 
и мандатно-имунитетна питања, који су одборницама и одборницима достављени уз 
допис од 31. јула 2023. године. 

 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 

да изнесе предлоге Комисије.  
 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе предлоге Комисије, 
заменица  председнице Скупштине је  ставила на гласање предлог да се предлози решења 
Комисије уврсте и разматрају у оквиру тачке: Предлози Комисије за кадровска, 
административна и мандатно-имунитетна питања и  предложила да се разматрају као 75. 
тачка дневног реда. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.   

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 48 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог. 

 
На основу члана 85. став 2. тачка 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада 

заменица председница  Скупштине је предложила да се споји расправа: 
 

− за тачке од 1. до 3, о извештајима о реализацији програма пословања Јавног 
градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“ и Јавног предузећа „Урбанизам“ 
Завод за урбанизам за 2022. годину и о Предлогу решења о давању 
сагласности на Одлуку о расподели добити Јавног предузећа „Урбанизам“ 
Завод за урбанизам Нови Сад за 2022. годину. 

 
Заменица  председнице Скупштине  је објавила почетак гласања.   
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Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је  констатовала да 

је 48 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај 
предлог за спајање расправе: 

 
− за тачке од 6. до 9, о предлозима одлука о изменама и допуни програма 

уређивања грађевинског земљишта, одређених комуналних делатности од 
локалног интереса, објеката путне привреде и изградње објекта за потребе Дома 
здравља на Видовданском насељу, све за 2023. годину. 

 
Заменица  председнице Скупштине  је објавила почетак гласања.   

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 48 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај 
предлог за спајање расправе. 

 
− за тачке од 14. до 25, о Предлогу одлуке о престанку важења Одлуке о изради 

планова генералне регулације за грађевинско подручје града Новог Сада и 
предлозима планских докумената  

 
Заменица  председнице Скупштине  је објавила почетак гласања.   

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 48 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај 
предлог за спајање расправе. 

 
− за тачке од 26. до 36, о предлозима одлука о програму и изменама програма 

инвестиционих активности јавног и јавних комуналних предузећа и изменама 
програма инвестиционих активности на изградњи регионалног центра за 
управљање отпадом и инвестиционих активности које спроводи Градска управа 
за имовину и имовинско-правне послове, све за 2023. годину.  

 
Заменица председнице  Скупштине је објавила почетак гласања.   

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је  констатовала да 

је 48 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај 
предлог за спајање расправе. 

 
− за тачке од 37. до 49, о предлозима решења о давању сагласности на одлуке о 

изменама и допунама програма пословања јавног и јавних комуналних 
предузећа за 2023. годину.  
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Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је  констатовала да 

је 48 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да је један одборник 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
− за тачке 50. и 51, о предлозима решења о давању сагласности на одлуке о 

изменама програма рада Стамбене агенције и Туристичке организације Града 
Новог Сада за 2023. годину.  

 
Заменица  председнице Скупштине је објавила почетак гласања.   

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 47 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај 
предлог за спајање расправе. 

 
− за тачке од  52. до 65, о предлозима решења о давању сагласности на одлуке о 

изменама и допунама програмa рада установа културе.  
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине  је констатовала да 

је 47 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај 
предлог за спајање расправе. 

 
− за тачке од 66. до 69, о предлозима одлука и решења о располагању 

непокретностима у јавној својини Града Новог Сада.  
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.   

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 47 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај 
предлог за спајање расправе. 

 
− за тачку 75, о предлозима Комисије за кадровска, административна и мандатно-

имунитетна питања  
 

Заменица председнице Скупштине је  објавила почетак гласања.   
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Након закључења гласања, заменица председница Скупштине је констатовала да 
је 47 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај 
предлог за спајање расправе. 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање предложени дневни ред 

у целини. 
 
Заменица  председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице  Скупштине је констатовала  да 

је 47 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова утврдила  

 
                                            Д Н Е В Н И  Р Е Д 
 

1. Извештај о реализацији Програма пословања Јавног градског саобраћајног 
предузећа „Нови Сад“ Нови Сад за 2022. годину са Финансијским извештајем 
Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“ Нови Сад за 2022. годину 

2. Извештај о реализацији годишњег Програма пословања Јавног предузећа 
„Урбанизам“ Завод за урбанизам Нови Сад за 2022. годину са Финансијским 
извештајем Јавног предузећа „Урбанизам“ Завод за урбанизам Нови Сад за 2022. 
годину 

3. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о расподели добити Јавног 
предузећа „Урбанизам“ Завод за урбанизам Нови Сад за 2022. годину 

4. Извештај о извршењу буџета Града Новог Сада у периоду од 1. јануaра до 30. јуна 
2023. године 

5. Предлог одлуке о изменама Одлуке о буџету Града Новог Сада за 2023. годину 
6. Предлог одлуке о  изменама и допунама Одлуке о Програму уређивања 

грађевинског земљишта за 2023. годину 
7. Предлог одлуке о изменама Oдлуке о Прoгрaму финансирања одређених 

комуналних делатности, као делатности од локалног интереса у 2023. години  
8. Предлог одлуке о  изменама Одлуке о Програму одржавања објеката путне 

привреде за 2023. годину 
9. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму изградње објекта за потребе Дома 

здравља „Нови Сад“ Нови Сад на Видовданском насељу у Новом Саду за 2023. 
годину 

10. Предлог одлуке о изменама и допуни Одлуке о уређењу Града Новог Сада 
11. Предлог одлуке о изменама и допуни Одлуке о градским управама Града Новог 

Сада 
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12. Предлог одлуке о изменама и допунама Одлуке о обављању комуналне делатности 

управљање гробљима и погребне услуге 
13. Предлог одлуке о изменама Одлуке о правима на финансијску подршку породици 

са децом 
14. Предлог одлуке о престанку важења Одлуке о изради планова генералне 

регулације за грађевинско подручје града Новог Сада 
15. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације Сремске 

Каменице са окружењем (због промене ширине заштитног појаса гасовода) 
16. Предлог плана детаљне регулације комплекса Центра за основну полицијску обуку 

у Сремској Каменици 
17. Предлог плана детаљне регулације радне зоне „Север I“ у Новом Саду  
18. Предлог плана детаљне регулације дела новог центра северно од Футошке улице у 

Новом Саду 
19. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације блокова око 

Железничке улице у Новом Саду (локалитет у Улици Сремској број 7) 
20. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације простора за 

мешовиту намену западно од Суботичког булевара и северно од Булевара војводе 
Степе у Новом Саду (локалитет на парцели број 723/1 КО Нови Сад IV) 

21. Предлог одлуке о изради Плана генералне регулације простора између примарног 
одбрамбеног насипа уз касарну Речне флотиле и Рибарског острва у Новом Саду 

22. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације насељеног 
места Буковац 

23. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације простора за 
мешовиту намену у северном делу града, дуж путева М-7 и Е-75 у Новом Саду 
(локалитет на парцели број 4153/2 КО Нови Сад I) 

24. Предлог одлуке о изради плана генералне регулације комплекса Новосадског сајма 
у Новом Саду 

25. Предлог одлуке о изради плана детаљне регулације простора за пословање западно 
од градске магистрале у Новом Саду 

26. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног комуналног 
предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад за 2023. годину 

27. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног 
комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад и текућег одржавања 
водовода и канализације за 2023. годину 

28. Предлог одлуке о измени Одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног 
комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад за 2023. годину 

29. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности и 
услуга из делатности Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад за 2023. 
годину 



8 
 
30. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности и 

услуга из делатности Јавног комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад 
за 2023. годину 

31. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности и 
услуга из делатности Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2023. 
годину 

32. Предлог одлуке о измени Одлуке о Програму инвестиционих активности и услуга 
из делатности Јавног комуналног предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ 
Нови Сад за 2023. годину 

33. Предлог одлуке о измени Одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног 
комуналног предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад за 2023. годину 

34. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног 
предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2023. годину 

35. Предлог одлуке о изменама Oдлуке о Прoгрaму инвестиционих активности на 
изградњи регионалног центра за управљање отпадом, у 2023. години 

36. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности за 
2023. годину које спроводи Градска управа за имовину и имовинско-правне 
послове Града Новог Сада 

37. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад за 2023. годину 

38. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад за 2023. годину 

39. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад за 2023. годину 

40. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад за 2023. годину 

41. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад за 2023. годину 

42. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2023. годину  

43. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 
ЈКП „Информатика“ Нови Сад за 2023. годину 

44. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа за одржавање стамбених и пословних простора 
„Стан“ Нови Сад за 2023. годину 

45. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад за 
2023. годину 
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46. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама и допунама 

Програма пословања Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“ Нови 
Сад за 2023. годину 

47. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама и допуни Програма 
пословања Јавног комуналног предузећа „Пут“ Нови Сад за 2023. годину 

48. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад за 2023. годину 

49. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 
Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2023. 
годину 

50. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма рада 
Стамбене агенције Града Новог Сада за 2023. годину 

51. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма рада 
Туристичке организације Града Новог Сада са Финансијским планом и планом 
промотивних активности Града Новог Сада за 2023. годину 

52. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама и допуни Програмa 
рада Културног центра Новог Сада, Нови Сад за 2023. годину 

53. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама и допуни Програмa 
рада Завода за заштиту споменика културе Града Новог Сада, Нови Сад за 2023. 
годину 

54. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама и допуни Програмa 
рада Градске библиотеке у Новом Саду, Нови Сад за 2023. годину 

55. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама и допуни Програмa 
рада Музеја Града Новог Сада, Петроварадин за 2023. годину 

56. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
Историјског архива Града Новог Сада, Нови Сад за 2023. годину 

57. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
Установе за израду таписерија „Атеље 61“, Петроварадин за 2023. годину  

58. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
Стеријиног позорја, Нови Сад за 2023. годину 

59. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
Новосадског дечијег културног центра, Нови Сад за 2023. годину 

60. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
Позоришта младих, Нови Сад за 2023. годину 

61. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
„Новосадског позоришта - Újvidéki Szinház“, Нови Сад за 2023. годину  

62. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 
Мађарског културног центра „Петефи Шандор“, Нови Сад - Petőfi Sándor Magyar 
Művelődési Központ Újvidék за 2023. годину 
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63. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменaма Програмa рада 

Установе за културу и образовање Културни центар „Младост“, Футог за 2023. 
годину 

64. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменaма  Програмa рада  
Културног центра „Руменка“, Руменка за 2023. годину 

65. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама и допунама 
Програмa рада Установе за културу и образовање Културни центар „Кисач“, Кисач 
за 2023. годину 

66. Предлог одлуке о  отуђењу неизграђеног грађевинског земљишта у јавној својини 
Града Новог Сада, у јавну својину Аутономне покрајине Војводине, непосредном 
погодбом, без накнаде 

67. Предлог одлуке о преносу права јавне својине Града Новог Сада у јавну својину 
Аутономне покрајине Војводина, без накнаде 

68. Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града 
Новог Сада, Месној заједници „Прва војвођанска бригада“ 

69. Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града 
Новог Сада, Месној заједници „Шангај“ 

70. Предлог решења о давању сагласности на Нацрт анекса II Уговора о концесији за 
пројектовање, изградњу, управљање и одржавање јавне гараже на територији 
Града Новог Сада за Партију 2 - Пројектовање, изградња, управљање и одржавање 
јавне гараже на углу Успенске и Шафарикове улице, број ОПУ: 1716/2020 од 04. 
септембра 2020. године 

71. Предлог аутентичног тумачења члана 20. став 3. Одлуке о управљању јавним 
паркиралиштима на територији Града Новог Сада („Службени лист Града Новог 
Сада“ број 20/23) 

72. Предлог решења о измени Решења о образовању Градског штаба за ванредне 
ситуације Града Новог Сада и именовању команданта, заменика команданта, 
начелника и чланова Градског штаба за ванредне ситуације Града Новог Сада 

73. Оставка Драгана Милошевића на функцију директора Јавног комуналног 
предузећа за одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад 

74. Предлог решења о именовању вршиоца дужности директора Јавног комуналног 
предузећа за одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад 

75. Предлози Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна 
питања: 

− Предлог решења о разрешењу директора Позоришта младих, Нови Сад  

− Предлог решења о именовању вршиоца дужности директора Позоришта младих,  
Нови Сад 

− Предлог решења о престанку дужности председника Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад 
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− Предлог решења о престанку дужности члана Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад 

− Предлог решења о именовању члана Надзорног одбора Јавног комуналног 
предузећа „Лисје“ Нови Сад  

− Предлог решења о престанку дужности члана Надзорног одбора Јавног предузећа 
„Урбанизам“ Завод за урбанизам Нови Сад 

− Предлог решења о именовању члана Надзорног одбора Јавног предузећа 
„Урбанизам“ Завод за урбанизам Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора Гимназије 
„Светозар Марковић“, Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора Балетске 
школе у Новом Саду  

− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора Основне 
музичке школе „Јосип Славенски“, Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Основне школе „Душан 
Радовић“, Нови Сад 

− Предлог решења о престанку дужности члана Управног одбора Фонда за 
унапређење вокалне уметности младих „Меланије Бугариновић и ћерке Мирјане 
Калиновић – Калин“ у Новом Саду 

 
Заменица председнице Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да им је  

дневни ред седнице Скупштине Града доступан у електронском облику. 
 
 Затим се прешло на рад по утврђеном дневном реду. 
 
 

Ад.број: 34-5407/2023-I 
               020-120/2023-I 
               020-122/2023-I 
1. – 3. тачка дневног реда 
 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
ГРАДСКОГ САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 
2022. ГОДИНУ СА ФИНАНСИЈСКИМ ИЗВЕШТАЈЕМ ЈАВНОГ ГРАДСКОГ 
САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 2022. 
ГОДИНУ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ГОДИШЊЕГ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА 
ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „УРБАНИЗАМ“ ЗАВОД ЗА УРБАНИЗАМ НОВИ 
САД ЗА 2022. ГОДИНУ СА ФИНАНСИЈСКИМ ИЗВЕШТАЈЕМ ЈАВНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „УРБАНИЗАМ“ ЗАВОД ЗА УРБАНИЗАМ НОВИ САД ЗА 2022. 
ГОДИНУ 
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− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „УРБАНИЗАМ“ ЗАВОД ЗА 
УРБАНИЗАМ НОВИ САД ЗА 2022. ГОДИНУ 

 
Извештајe са предложеним закључцима доставило је Градско веће. 
 
Предлог решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности и Савет за урбанизам, пословни простор и 

стамбену подршку нису имали примедби на материјале које су разматрали из свог 
делокруга. 

 
Заменица председнице Скупштине је упитала  да ли представници предлагача 

желе да изнесу допунско образложење. 
 
Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога,  а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, заменица председница Скупштине је отворила  претрес о 
овим предлозима.  

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно.  
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање предложени закључак 

поводом Извештаја о реализацији Програма пословања Јавног градског саобраћајног 
предузећа „Нови Сад“ Нови Сад за 2022. годину са Финансијским извештајем Јавног 
градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“ Нови Сад за 2022. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је  констатовала да 

је 48 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 
 

 Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма пословања 
Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“ Нови Сад за 2022. годину са 
Финансијским извештајем Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“ Нови Сад 
за 2022. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање предложени закључак 

поводом Извештаја о реализацији годишњег Програма пословања Јавног предузећа 
„Урбанизам“ Завод за урбанизам Нови Сад за 2022. годину са Финансијским извештајем 
Јавног предузећа „Урбанизам“ Завод за урбанизам Нови Сад за 2022. годину. 
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Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 
49 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 
 Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији годишњег Програма 
пословања Јавног предузећа „Урбанизам“ Завод за урбанизам Нови Сад за 2022. годину са 
Финансијским извештајем Јавног предузећа „Урбанизам“ Завод за урбанизам Нови Сад за 
2022. годину. 

 
Заменица  председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

давању сагласности на Одлуку о расподели добити Јавног предузећа „Урбанизам“ Завод 
за урбанизам Нови Сад за 2022. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 
49 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
 

РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ ЈАВНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА „УРБАНИЗАМ“ ЗАВОД ЗА УРБАНИЗАМ НОВИ САД ЗА 2022. 
ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад.број: 401-30/2023-I 
4. тачка дневног реда 
 

ИЗВЕШТАЈ О ИЗВРШЕЊУ БУЏЕТА ГРАДА НОВОГ САДА У ПЕРИОДУ  
ОД 1. ЈАНУAРА ДО 30. ЈУНА 2023. ГОДИНЕ  

 
Извештај са предложеним закључком доставило је Градско веће. 
 
Савет за буџет и финансије није имао  примедби. 
 

Заменица председнице Скупштине  је упитала да ли представник предлагача 
жели да изнесе допунско образложење. 
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 Адријана Месаровић, чланица Градског већа Града Новог Сада, представница 
предлагача: „Одлуком о буџету  Града за 2023. планирана су укупна средства за јавну 
потрошњу у висини од 40.650.000.000,00 динара имајући у виду да се овај извештај 
односи само на реализацију средстава из буџета, значи не додатних прихода корисника. 
Све податке које ћу у наставку излагања изнети односе се само на средства значи буџета. 
Приходи и примања буџета текуће године до 30.06. остварени су у износу од 
20.053.000.000,00 динара односно 99,93% шестомесечног плана. Појединачно посматрано 
порески приходи и уопште група од свих пореских прихода се остварује веома добро, а 
најзначајније и највеће учешће у оствареним пореским приходима има порез на доходак, 
добит и капиталне добитке које је остварено у висини 8.760.000.000,00 или 52,29% 
годишњег плана. Трансфери од других нивоа власти остварени су у висини од 
1.640.000.000,00 динара, док су укупни расходи и издаци извршени у износу од 
15.800.000.000,00 динара што представља скоро 70% односно 69,53% укупног 
шестомесечног плана а поредећи са истим периодом прошле године расходи и издаци су 
остварени у висини од 2.840.000.000,00 више у односу како сам и рекла на период прошле 
године. Одлуком о буџету за 2023. годину текућа буџетска резерва планирана у висини 
1.030.000.000,00 динара а за период од првих шест месеци искоришћена је у висини од 
свега 33.920.000,00 динара. Оно што је битно напоменути за првих шест месеци а ево и до 
данас буџет Града је ликвидан, стабилан не постоје сметње у извршењу буџета и сви 
буџетски корисници несметано извршавају своје расходе.“ 
 

Руковођење седницом Скупштине Града преузела је Јелена Маринковић 
Радомировић, председница  Скупштине Града. 
  
 Председница Скупштине је отворила претрес. 
 
   У претресу је  учествовала Снежана Мушицки. 
 
 Снежана Мушицки заменица председника Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ 
ШЕШЕЉ-СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА: „Ја ћу кратко, одборници Одборничке 
групе Др Војислав Шешељ – Српска радикална странка гласаће против Извештаја о 
извршењу буџета Града Новог Сада за првих шест месеци и мислим да не треба нешто 
много објашњавати. Оно што смо имали као кључну замерку и на прошлом имамо и сада 
да је извршење на малом, у малом проценту, што се тиче расхода, да су поново 
субвенције те које предњаче јавним и комуналним предузећима, да се много даје на 
текуће ствари, а да се од неких пројеката одустаје, и оно што су моје кључне замерке и 
замерке одборника Српске радикалне странке, ми ћемо то рећи и на ребалансу, на 
следећој тачки, оно што нама овде смета је да је, иако је овде ова прва цифра прво 
планирана од 41.000.000.000,00 а сада 46, планирани расходи и издаци за целу годину су у 
нивоу од 38,4% , а кажете да су 70 малтене % планирани за потрошњу у периоду јануар – 
јун то је и даље 30% мање него што је планирано, 30% онога што није урађено и сада опет 
ће бити на програмима предузећа да су јавне набавке у питању, да не може да се спроведе 
ово или оно, да је то папирологија, слушали смо и да службе нису урадиле свој посао 
скупштински, свашта смо чули, али суштина је да се не уради оно све што је планирано и 
да се и од оног планираног што се преписује као што је Програм за уређивање 
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грађевинског земљишта из године у годину преписан одустане и од тог преписаног и не 
уради ни то преписано.“ 
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о извршењу буџета Града Новог Сада у периоду од 1. јануaра до 30. јуна 2023. 
године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања,  председница Скупштине је констатовала да је 51 

одборник гласао „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

З А К Љ У Ч А К 
 

Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о извршењу буџета Града Новог 
Сада у периоду од 1. јануара до 30. јуна 2023. године. 

 
 
Ад. број: 4-25/2023-I 
5. тачка дневног реда 
 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О БУЏЕТУ ГРАДА НОВОГ 
САДА ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
 

Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за буџет и финансије није имао  примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала  да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење предлога. 
 
 Адријана Месаровић, чланица Градског већа Града Новог Сада: „Ребаланс за 
буџета за ову годину први у овој години предложен је пре свега из разлога законске 
обавезе, поштовање законске обавезе распоређивање суфицита, тј. пренетих неутрошених 
средстава из претходне године. Буџет Града за 2023. првобитном одлуком о буџету 
износи 40.654.117.000,00 динара а састоји се из средстава буџета Града у висини од 
40.349.000,00 динара и 304.750.000,00 од додатних прихода корисника. Предложеним 
ребалансом буџет Града је планиран у укупном износу од 46.168.426.000,00 динара од 
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чега се наравно на средства из буџета односи и највећи део односно 45.703.000.000,00 
динара. Укупан суфицит Града Новог Сада по завршном рачуну за 2022. годину износи 
3.863.054.000,00 динара а у односу на износ суфицита који смо распоредили основном 
Одлуком о буџету, сада је ребалансом распоређен остатак у висини од 1.178.000.000,00 
динара, имајући у виду да смо основном Одлуком већ распоредили износ од 
2.660.000.000,00 динара. Полазећи од досадашњег остварења свих прихода повећани су 
они приходи и оне категорије чије остварење указује да ће до краја године бити веће 
остварење односно већи проценат остварења у односу на планирани износ који смо 
утврдили основним буџетом Града. То се пре свега односи на пореске облике на све 
пореске облике и у најзначајнијем износу су управо они кориговани за 1.767.000.000,00 
динара што представља повећање од 7,4% у односу на важећи буџет, односно у односу на 
основни план за 2023. годину. Порез на зараде се остварује боље у односу на планирану и 
ми активно пратимо и број запослених из месеца у месец и та тенденција постоји да 
кажем број раста запослених и повећање просечне зараде и последично свакако и расте и 
порез на приходе од пореза на зараде, такође порез од физичких лица, порез на имовину 
такође се остварује у већем проценту, порез на апсолутна права и то нам је свакако дало 
за право да планирамо ове приходе у нешто већем износу у односу на основни буџет. 
Укупно планирана потрошња овим ребалансом буџета представља већи износ у односу на 
основни буџет, односно 16.015.000.000,00 или 34,69% укупних средстава за јавну 
потрошњу. Наравно ако бисмо, а номенклатура односно класификација тих трошкова то 
не дозвољава текући расход који је намењен путној привреди који дефакто има да кажем 
капиталну вредност која ове године износи 3.153.000.000,00 динара уколико бисмо то 
придружили укупној капиталној потрошњи наравно да би тај проценат укупне капиталне 
потрошње био још значајнији. Но, поштујући прописе и класификацију како налаже 
Закон значи 34,69 скоро 35% укупне капиталне потрошње и у овом ребалансу буџета. 
Како сам рекла Програм путне привреде за ову годину узимајући у обзир и средства која 
су одобрена из буџета АПВ износи 3.153.000.000,00 динара, а Град Нови Сад ребалансом 
буџета обезбедио је додатних 603.000.000,00 динара на име путне привреде. Подсетићу да 
смо основним буџетом обезбедили 1.000.000.000,00 динара на име путне привреде који 
подразумева реконструкцију и санацију улица али и зимску службу и саобраћајну 
сигнализацију. Велика значајна издвајања за област социјалне и дечије заштите, повећање 
броја корисника у приватним вртићима, дечица са 3.700 на 3.800 и повећање накнаде 
односно субвенције за боравак малишана у приватним вртићима, затим додатних 
6.500.000,00 динара за вантелесну оплодњу  ради накнаде дела трошкова, повећано је 
69.874.000,00 за накнаду трошкова за услуге личног пратиоца. Сходно новом правилнику 
по основу ког сви корисници добијају услуге и за свакодневне активности живота у 
заједници. 8.500.000,00 динара повећани износи за персоналне асистенте за још девет 
нових корисника, Град Нови Сад ће помоћ породицама са децом и младима оболелим од 
тешких болести које се не могу успешно лечити у Републици Србији ове године уплатити 
у фонд 30.000.000,00 динара. Свим пензионерима са најнижим пензијама Град Нови Сад 
је издвојио појединачну накнаду у висини од 10.000,00 динара односно укупно преко 
50.000.000,00 динара за ту намену. За исплату једнократних помоћи за социјално 
угрожене додатних 35.000.000,00 динара, а повећана је и накнада са 6.000,00 на 8.000,00 
за све породице социјално угрожене за припрему малишана за школу од 1. до 8. разреда. 
Што се тиче области привреде повећан је износ од 15.000.000,00 динара за Акциони план 
запошљавања за 2023. годину, а такође за 10.000.000,00 динара повећан је Програм 
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подршке за унапређење и побољшање услова пословања микро и малих предузећа на 
територији нашег града. Од укупно предложеног повећања  расхода за 27 нових пројеката 
који су уврштени у план јавних инвестиција Града Новог Сада обезбеђено је 
919.400.000,00 динара. Ја ћу истаћи неколико нових пројеката који су чије финансирање је 
обезбеђено кроз овај ребаланс буџета. Пре свега бих истакла веома значајан пројекат за 
који смо у овој години обезбедили 483.300.000,00 динара за изградњу топлане Мајевица. 
То представља пројекат који ће бити реализован кроз двогодишњу реализацију, а 
трогодишње финансирање, тако да ће Град Нови Сад остатак средстава 1.074.000.000,00 
обезбедити 2025. године како би се тај пројекат исплатио у целости. 407.000.000,00 
динара обезбеђено је у буџету Града за двогодишње финансирање за измештање 
далековода за потребе уређивања локације за изградњу регионалне депоније. Као што сам 
рекла 603.000.000,00 динара обезбеђено је на име путне привреде, 80.000.000,00 динара је 
обезбеђено за изградњу водоводне мреже на Татарском брду у улици Бранислава 
Букурова и околним улицама. Додатна средства за реализацију III фазе за изградњу 
водоводног система на Боцкама, то је уједно и последња фаза, након тога, односно у 
наредним данима ће се почети и асфалтирање у том насељу, затим додатна средства у 
висини од 35.000.000,00 за изградњу водоводне мреже Ружин венац, такође Сремска 
Каменица и околне улице. Значајна средства обезбеђена и за област заштите животне 
средине и у оквиру укупног повећања за ту категорију укупна средства која су повећана 
износе 211.300.000,00 динара у овој години пре свега су намењена реализацији и 
изградњи парка код СПЕНС-а. Што се тиче енергетске ефикасности 31.200.000,00 динара 
обезбеђено је за енергетску санацију Основне школе „Бранко Радичевић“, а што се тиче 
предшколског образовања обезбедили смо додатна средства за опремање објеката вртића 
на Адицама и у Мише Димитријевића који се приводе крају њиховој изградњи како би се 
обезбедило несметано коришћење и обезбеђена су додатна средства за опремање тих 
вртића. Увек би се вратила и направила паралелу  где смо данас у односу на период када 
смо да кажем почели да управљамо јавним финансијама Града Новог Сада у том 
контексту бих истакла и да је данас примера ради капитална потрошња у односу на тај 
период већа за 268,89% а да је буџет Града узимајући у обзир само буџетска средства већи 
у односу на тај период за чак 122%. И на крају свог излагања свакако бих истакла 
апсолутну заслугу и министра Милоша Вучевића и свакако нашег Градоначелника 
Милана Ђурића на ребалансу који је историјски и који је данас пред вама и укупној јавној 
потрошњи која се обезбеђује за реализацију текућих и капиталних трошкова.“ 
 
 Председница Скупштине је отворила претрес. 
 
 У претресу учествовали: Сања Драшко, Снежана Мушицки, Бојан Радојевић, 
Милорад Мирчић, Јелена Кешељ и Адријана Месаровић. 
 

Сања Драшко, председница Одборничке групе АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ - ЗА  
НАШУ ДЕЦУ.: „Пред нама је данас ребаланс буџета иако се данас Нови Сад наравно 
сусреће са изазовима чему сви сведочимо и што је чињеница након овог невремена које је 
било великих размера оно што Новосађани треба да знају да је буџет нашег Града 
стабилан, да је Нови Сад ликвидан, да је Нови Сад солвентан и руководство нашег Града 
наставља одговорно да води Нови Сад. Предложеним ребалансом, као што смо чули 
буџет је планиран у укупном износу од 46.017.000.000,00 динара, да ли да се упоредимо 



18 
 
поново још једном што смо затекли од представника жутог режима, ја свакако бих и 
желим да истакнем да је овај Град финансијски јачи за више од 120% како смо чули од 
онога што смо ми наследили од представника бившег режима. Није нам наравно то све 
пало са неба, односно ова власт се итекако труди све ове године да квалитет нашег 
живота буде на овако високом нивоу односно да наш буџет, буџет Града Новог Сада, буде 
на овако високом нивоу. Историјски велики износ улажемо у путну привреду, субвенције 
за боравак деце у вртићима, за бесплатне уџбенике за ђаке прваке, за социјалну и дечију 
заштиту, дакле и наше пензионере, за помоћ деци и младима за лечење у иностранству и 
знате сви да Град од 2017. године повећава и издваја већа средства за ову намену и ми 
наравно планирамо да тако и наставимо уколико су такве потребе. Издвајамо већа 
средства за као што смо чули вантелесну оплодњу, за женско предузетништво и тако даље 
ја наравно сад само усмеравам пажњу на оно што је мени лично опредељујуће било. 
Одкако је Српска напредна странка преузела власт у Новом Саду саградили смо седам 
нових вртића ове и почетком следеће године наравно чули смо али и поновићу отварамо 
вртић у Адицама и у Мише Димитријевића, завршићемо и реконструкцију два додатна 
два друга вртића, Клисански пут и вртића у Ковиљу који добија проширење капацитета за 
четири собе. После дуго година ми ћемо градити и нову школу у Југовићеву, дакле оно 
што дуго дуго пре нас никоме није претходно пало на памет или ниједна власт друга није 
имала снаге да то уради ево ми ћемо то да радимо, односно то су наше намере. Капитална 
потрошња већа је него што је ила наравно на старту ове године, а свакако господо оно 
чега треба да се подсећамо непрестано нама је већа капитална потрошња него читав буџет 
који су имали представници жутог режима, односно можда чак и ови који данас дувају у 
пиштаљку можда чак и они који су мало заборавили шта су нам ти представници бившег 
режима од Града урадили. Ми данас, политика Српске напредне странке политика коју ја 
лично следим и велика већина мојих колега овде у овом дому усмерена је у сваком 
сегменту на побољшање квалитета живота Новосађана. Много труда је овде уложено од 
стране свих ових људи који седе пре свега да не кажем у првим редовима у овом нашем 
дому али свакако од свих нас који овде седимо, од вас који водите Град из неког првог 
лица једнине да би се обезбедило да наш Град овако функционише односно да са оваквим 
средствима ми данас можемо да располажемо. У протеклим данима ми имамо озбиљне 
последице једног озбиљног невремена које нас је задесило свакога од вас овде присутних 
и вас господо већници и вас колеге одборници, а посебно Вас Градоначелниче непрестано 
сам сретала на терену сваким даном и ми смо заиста овде показали да иако имамо неке 
своје послове и нека своја задужења, ми смо нон-стоп на располагању грађанима и у овој 
ситуацији заиста то јесте за пример свима нама и ви показали. Да, ми смо на располагању 
грађанима и ми смо се овде сви друштвено довољно ангажовали да са пуним поносом 
заправо данас могу да кажем да припадам овом тиму. Када се ми данас подсетимо да 
имамо 122% већи буџет него што је био онај 2012. године и када се ми осврнемо око себе 
и реално сагледамо шта је то што је политика Српске напредне странке донела у Нови 
Сад и колико је повећање квалитета живота у сваком сегменту наших живота мислим да 
је реално  и јасно да ће Одборничка група Српске напредне странке АЛЕКСАНДАР 
ВУЧИЋ – ЗА НАШУ ДЕЦУ. да итекако подржи ову тачку.“ 
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 Снежана Мушицки, заменица председника Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ 
ШЕШЕЉ-СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА: „ Ја бих прво у вези са Предлогом одлуке о 
изменама Одлуке о буџету Града Новог Сада за 2023. годину и да кажем да одборници 
Српске радикалне странке не могу да гласају за ову измену Одлуке и мислим да ћу успети 
да образложим због чега. Буџет се по овој одлуци утврђује у износу већем од 5,5 
милијарди и то стварно јесте буџет који никада Нови Сад није имао, нисам гледала сад 
какав је буџет Града Београда па по глави становника да поредим, али имали смо већ 
ситуације да је по глави становника Град Нови Сад имао буџет највећи у држави. То ја 
морам да кажем да зависи и од Новосађана и од тога колико они плаћају рецимо порез на 
имовину и то што је буџет сада толико велик, колико се тај порез на имовину рецимо 
повећао од неких 2012. до данас, колико од пореза на доходак, од пореза на добит и 
других пореза Новосађани редовно плате, редовно пуне буџет и овог Града и ове државе и 
редовно измирују своје обавезе и тиме стичу право да од овог дома и од Градског већа 
траже да се њихове потребе испоштују и да се њихови проблеми реше. Не седимо у овом 
дому ни одборници власти, а ни ми из опозиције зато што смо лепи и паметни него зато 
што нас је народ изабрао на изборима и дужни смо том народу да радимо поштено и да 
свој  посао не занемарујемо. Дакле, ако се хвалимо да радимо свој посао добро, онда 
треба да га радимо до краја добро, не можемо га радити на пола, ако кажемо да је ова 
градска власт напунила буџет морамо бити искрени па рећи да није. Да су га напунили 
Новосађани, да је можда делом одговорна и ова власт за висину буџета, али није власт 
напунила буџет, него су га напунили грађани Новог Сада. Оно што смо ми као замерку и 
прошли пут имали у вези са и буџетом и програмима предузећа била су домаћа и 
инострана задужења у виду кредита које сад већ има свако јавно комунално предузеће  
које сад већ не знам који пут ја питам и постављам питање одборничко да ми се каже 
колико има кредита, која јавна предузећа и у ком износу и не добијам одговор. Оно што 
смо већ као замерку дали је улагање Аутономне покрајине Војводине на асфалтирање 
улица у Новом Саду, а рецимо људи у Банату немају воду и пију воду из балона да би се 
асфалтирала улица на Лиману. То мени се чини није баш приоритет и није да није 
политички оријентисана одлука да се скоро 3.000.000.000,00 динара дâ за асфалтирање 
улица по Новом Саду из буџета Аутономне покрајине Војводине. Што се тиче субвенција 
то ћу када буду дошла на ред јавна предузећа да сад не бих се бавила тиме. Оно што бих 
још истакла као нешто што је доста велики износ за услуге по уговору, односно да су те 
услуге по уговору, то је својевремено причао и потпредседник Владе наше државе да је то 
сива зона и да ту не може да се одреди баш колико услуга у ком нивоу и мене би 
занимало да ли је некада неко јавно комунално предузеће Градском већу поднело било 
какав извештај о томе како су спровели те услуге по уговору. Што се тиче, ја ћу само још 
једну примедбу у вези са субвенцијама да је рецимо 5.580.000.000,00 јел тако повећан 
буџет у односу на онај први, а отприлике једнак износ текућих и капиталних субвенција 
јавно комуналним предузећима, мада се све подводи под капиталне код вас мада, текуће 
субвенције приватним предузећима у области културе то је страна 45. мене би занимало 
да ли ту спада и EXIT, пошто EXIT  је колико сви знамо јел приватно предузеће доо које 
се мало разиграло и раскалашило по Тврђави, а још ћемо имати прилике о томе да 
причамо. И у вези са личним пратиоцима и персоналним асистентима сматрам да је добро 
да се повећа износ за ту намену, али оно што није добро је да се људи тешко опредељују 
да се тиме баве зато што је износ мали, зато што немају покривено здравствено 
осигурање, то је знате ви јако тежак посао и психички и емоционално и социјално и 



20 
 
свакако и није да не постоји потреба за персоналним асистентима него не постоји човек 
који би се тиме бавио за тако мале новце а да рецимо да нема ни здравствено ни пензионо 
осигурање. То је проблем који треба решити, то је можда проблем којим смо се требали 
бавити, нажалост све више има потребе за персоналним и личним асистентима, мада код 
нас та граница мало је изгубљена па лични асистент ради послове персоналног  асистента 
и обрнуто.  Похваљујемо повећање суме за вантелесну оплодњу и давање пензионерима 
са минималним пензијама, а што се тиче издвајања за јавна комунална предузећа то ћемо 
на другој тачки.“ 
 
 Бојан Радојевић, председник  Одборничке групе  НАДА ЗА НОВИ САД-НОВИ 
ДСС- ПОКС: „Одборничка група Нада за Нови Сад коју чине Нова демократска странка 
Србије и ПОКС неће подржати ребаланс који је на данашњем дневном реду као што 
нисмо ни подржали гласање за сам буџет. Два најважнија питања о којима ћу дискутовати 
и која ћу заправо и поставити извршној власти Града Новог Сада јесте прво наравно 
имајући у виду да је добро да је буџет повећан, да је 46.000.000.000,00 изузетно велика 
бројка, наравно знамо сви да постоји инфлација, али и поред тога то је историјски буџет 
Града Новог Сада и Новосађани својим ревносним понашањем и растом Града Новог 
Сада пуне тај буџет и то је добро за Град Нови Сад. Али, чињеница да ми из године у 
годину расподељујемо суфицит значи да је од грађана Новог Сад а и приведе узето више 
новца него што је потрошено. Мало је контрадикторно да имамо повећање с једне стране 
комуналних услуга, а са друге стране суфицит у буџету Града Новог Сада, тако да нас 
интересује поред великих субвенција за комунална предузећа зашто и даље имамо 
повећање комуналних услуга, а са друге стране суфицит. Друго питање јесте питање 
одржавања претходне седнице и ове седнице и самог ребаланса буџета. Ми смо имали 
отказану седницу пре недељу дана, а због невремена са образложењем да ћемо у оквиру 
данашње седнице узети у обзир последице невремена и да ће се те последице невремена 
одразити на ребаланс буџета који је на данашњем дневном реду. Гледајући сам предлог 
ребаланса видимо да је то малтене исти ребаланс који је био предвиђен, тако да питање је 
зашто уопште је седница одложена, зашто нисмо усвојили онај ребаланс на предложеној 
седници, а да када се коначно утврде резултати невремена, односно шта се све десило да 
претпостављам на следећем ребалансу све то узмемо у обзир и да определимо средства за 
нешто што је потребно, јер сада смо на пола пута, и овако се чини да ћемо врло брзо 
имати нови ребаланс који ће узети у обзир последице невремена, да овим данашњим то 
нећемо моћи да обухватимо јер једноставно није било довољно времена да се све 
последице сагледају и да се предвиди отклањање свих тих последица. И последње јесте у 
оквиру наравно те теме невремена да ли ћемо у скорије време неким средствима Града 
предвидети обавештавање грађана у смислу појачаног инсистирања да грађани воде 
рачуна у случајевима као што је био претходна два пута невремена, јер нажалост можемо 
очекивати да ће у будућности се сличне ствари понављати и ту ћу навести пример 
предходника, односно то је подвожњак испод пруге у Партизанској улици где годинама 
уназад имамо проблем високе воде и надали смо се да ће после реконструкције тог 
надвожњака пружног прелаза преко пута тај проблем бити одложен, али нажалост свих 
нас Новосађана тај проблем није решен и он технички скоро да није могуће да се реши, 
али можемо да упозоримо грађане на пример на почетку Партизанске може да се направи 
неки знак електрични који ће обавештавати грађане у смислу непогода је у току, високе 
воде су опасност немојте ићи на ову страну да се аутоматски обуставља саобраћај у 
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Партизанској. Сличан систем може да се примени и на неке друге ситуације нарочито 
имајући у виду јел тако да можемо у будућности очекивати нове непогоде. Толико.“  

 
Милорад Мирчић: „Ради јавности и ради истине почетак ове седнице се одржава 

под отежавајућим околностима. Јавност Новог Сада треба да зна да су поједини 
одборници чак и физички спречавани да врше своју дужност да за оно што су их бирали 
грађани Новог Сада обављају по својој савести по програму политичких партија којима 
припадају зато што се једна одређена група нашла испред улаза Скупштине Града Новог 
Сада и даје себи за право да они спречавају и они одлучују ко може да присуствује 
седници, ко не може.  Један од тих коме је физички покушано да се спречи улазак сам и 
ја, човек који у 67-ој години први пут доживљавам, дуго сам у политици, доживљавам 
овако нешто у Новом Саду. Било је протеста, било је противљења, било је окупљања, али 
никада није било физичког насртаја на било којег одборника или функционера Града 
Новог Сада. Сада се то десило. Мислећи да ће нас српске радикале спречити тако што се 
појави њих неколико па ће показати своју под знацима навода „снагу“. Нема те силе. Не 
постоји на земљи та сила која ће спречити српске радикале да обављају своју функцију и 
то смо увек показивали и данас смо показали. Када су видели да не вреди почело је 
урлање да не говорим какво је све вређање било, ја говорим зато што сам био изложен 
тим погрдним увредама и друге колеге су исто тако морале да траже алтернативне улазе, 
међутим ми радикали кад кренемо на један улаз који је службени он је за нас само један 
једини начин да уђемо у овај парламент. То је ради јавности и ради истине. И када се год 
буду појављивали, без обзира ко како реаговао ми српски радикали нећемо попустити. Ја 
се надам да већина тако размишља. Не може се препустити улици да улица одлучује. 
Може да се саслушају примедбе, може чак по мени и да се представници одређених група 
грађана пусте у ову Скупштину у ову зграду у одређеном броју како то услови 
дозвољавају, могу чак и народни посланици који се на време пријаве да присуствују ту, 
али да силом да снагом да улицом е то не може. И пошто су то наши суграђани већина 
часних и честитих људи који су претпостављам обманути ја их са овог места позивам да 
коначно схвате да ти који позивају на улицу не мисле ништа добро не Новом Саду него не 
мисле ни Србији ништа добро. Улица нам је 5. октобра донела највећу катастрофу и дан 
данас не можемо да се опоравимо од тога. Зар треба у Граду Новом Саду да се ми који 
живимо у овоме Граду и који ћемо остати читав свој животни век да се сукобљавамо. 
Зашто? Зато што је неком у глави да може на такав начин и таквим методама да спречи 
одређене инвестиције. Од раније је познато чему то води. Обично је, да се не заваравамо, 
једна групица интересна та која организује такве протесте. Шта је њима интерес? Интерес 
је да их представници власти позову да им дају неки динар, неки проценат, а онда се они 
смире. То је било у време владавине српских радикала 1993. тада је веровали или не Савез 
социјалистичке омладине, Социјалистичке партије Србије, Лига социјалдемократа 
Војводине то радила. Покушала, истине ради, нису физички насртали, него су 
протествовали, али то је за интерес и за рачун Социјалистичке партије Србије. Колико су 
пара добили то чак ни покојни Михаљ Кертес није могао да саопшти. Онда можете 
мислити која је то цифра. Али, да се вратимо на ову тему. Око ребаланса буџета мислим 
пре свега да је требало објаснити грађанима да ове непогоде које су задесиле Град Нови 
Сад да ће бити санкционисане и материјално и финансијски тако што ће се за почетак из 
текућих резерви покривати одређени трошкови. Али веома је битно да грађани знају да 
комисије које пописују штете које су настале ажурирају свој рад што пре да заврше тај 
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посао наравно не зависи само од те комисије, зависи и од грађана, од њихове ревности и 
ажурности колико ће и којом брзином да пријављују штету која је настала. А онда у 
првом следећем ребалансу да се издвоје средства на основу пописа комисије која је 
извршила увид у насталу штету. И мислим да је то суштина када је у питању тренутна 
реалност и стање у Граду Новом Саду. Мени је веома чудно што упорно се иде на 
повећање субвенција и то је из ребаланса у ребаланс, из буџета у буџет. Није никакав 
проблем да се помогне да се та помоћ и повећа финансијски, али ми имамо извештаје 
јавних и јавних комуналних предузећа, погледајте њихова остварења њихових планова, 
није онако како је планирано како је зацртано, а добили су средства из буџета да могу то 
да ураде. Оно што је можда као идеја која је раније била на републичком нивоу када је у 
питању реализација средстава на локалном нивоу. Ја вас само подсећам тада је 
републички министар финансија имао дискретно право да она средства која се нису 
утрошила на локалним самоуправама повлачи и пребацује за неке друге сврхе. Можда би 
било добро није то нека казнена политика или опомена јавним предузећима, али имају 
неки приоритети које има Град пред собом, ако не може да се искористе та средства не 
знам из којих разлога, онда је најбоље та средства усмерити тамо где је преко потребно. 
Ако може само мало воде?“  
 
 Председница Скупштине је указала одборнику Милораду Мирчићу да може да се 
послужи водом, као и да му је продужила време предвиђено за излагање. 
 

Милорад Мирчић: „Сваки говор је на неки начин историјски када човек уђе у ове 
године тако да ако сам прекорачио време ја се дубоко извињавам али у намери да дам 
неке смернице на основу неког искуства, на основу неког знања, па би било добро да мало 
ригорозније поступа градска власт када је у питању субвенција и када је у питању 
опредељивање средстава јавним и јавним комуналним предузећима, не у смислу да их 
кажњавате него у смислу да на време се упозоре ако нису утрошили та средства, да та 
средства могу бити усмерена. Наравно, њима ће накнадно бити опредељена та средства, 
али имате јавна предузећа којима је преко потребно, имате рецимо у изградњи путева сад 
је сезона и преко им је потребно, а имате јавна предузећа које баш боли брига, добије 
субвенције чека, има неки план, наведене тамо, планови иначе као и буџет то вам је још 
што би рекли од  Бранка Микулића стоји у фиоци само се мало коригују пусти се и онда 
се усваја. Ови планови које предлажу или прилажу у јавна и комунална предузећа то су 
вам планови још од раније само се мало  коригују. Тако да би могло се водити рачуна без 
обзира што се повећавају приходи није то нешто што је непресушно и што нема крај. То 
су грађани издвојили буџет, а ви треба да домаћински располажете са тим средствима, ви 
које је ова Скупштина бирала...“ 
 

Председница Скупштине је прекинула одборника Милорада Мирчића у излагању и 
указала му да му је истекло време предвиђено за излагање, односно да му је омогућила да 
говори девет минута.  
 

Јелена Кешељ: „Ја ћу врло кратко само да се осврнем на говор мојих претходника 
чисто да би људима који прате седницу било разумљивије. Сваки одборник који се бира у 
Скупштини Града Новог Сада мора да има место боравка у Новом Саду, као и 
Градоначелник који се бира из реда одборника. Жао ми је што моје колеге су имале 
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непријатности при уласку данас у Скупштину, ја претпостављам да ти људи апсолутно не 
живе у Новом Саду и нису упућени у све оно што ми радимо и градимо за наш Град. 
Вратићу се на данашњу тачку дневног реда то је ребаланс буџета за 2023. годину. Као што 
смо чули ребаланс буџета износи, усвајамо у вредности од 46.017.000.000,00 динара, ово 
је рекордан износ буџета Града Новог Сада, врло кратко ћу се осврнути на све оно што 
смо планирали овим буџетом. Значи, ми јесмо као одборници захвални Новосађанима на 
њиховој ревности приликом уплаћивања пореза и свих дажбина и обавеза које они имају 
али  исто тако грађани Новог Сада сматрам да треба да буду поносни на свој буџет, јер 
немојте заборавити да је Град Нови Сад прва локална самоуправа која је увела субвенције 
за приватне вртиће, која је увела бесплатне уџбенике за све полазнике, односно ученике 
првих разреда на територији Града Новог Сада. Овом приликом ми повећавамо, односно 
показујемо вам кроз буџет да водимо рачуна о свим старосним структура, односно свим 
грађанима Новог Сада. Не само о предшколској и школској деци, него и о радно 
способним људима повећавајући субвенције за самозапошљавање и за привреду, затим је 
ту повећање субвенција односно издвајања за вантелесну оплодњу, затим су ту повећана 
издвајања  за пензионере са 5.000,00 на 10.000,00 динара  тако је и између осталог за све 
категорије, односно за категорију становника који су социјално угрожени и који имају 
сметње, у пратњи личних асистената и персоналних асистената. Као председник Комисије 
за буџет и финансије и као неко ко је заиста детаљно проучавао овај буџет, желим 
Скупштини да предложим да усвоји ову тачку дневног реда.“ 
 

Адријана Месаровић, чланица Градског већа Града Новог Сада, представница 
предлагача: „Ево кратко ћу покушати да се вратим на излагање претходних говорника. 
Буџет Града Новог Сада у највећој мери зависи свакако од наших Новосађана, пре свега 
од пореских обвезника који су уредне платише и свакако им на томе хвала, али свакако 
зависи од амбијента од привредне активности, од амбијента у ком функционише 
грађевинска оператива, колико се гради то последично јел обликује и ствара далеко већи 
број пореских обвезника у сваком смислу и оних који су запослени и оних који плаћају 
порез на имовину тако да бих ево паралеле ради истакла колико је данас другачији 
амбијент када су у питању остварења пореских облика. Порез на имовину 2012. године 
остваривао се у износу од 1.103.000.000,00 динара, данас је планиран за 2023. извесно је 
да ће бити остварен с обзиром на остварење од 30.06. па могу рећи и на данашњи дан, 
данас је планиран за ову годину у износу 4.600.000.000,00 динара, значи порез на 
имовину. Да би дошло до остварења толиког пореза на имовину једноставно се мора 
створити амбијент у коме грађевинске компаније, приватни инвеститори имају интерес да 
граде пословне, стамбене објекте у којима наши суграђани захваљујући далеко већем и 
бољем животном стандарду могу да купе непокретност која се прометује и то је један 
циклус који креће од тога какво нам је стање у држави, каква нам је финансијска позиција 
и Града, колики је животни стандард грађана увећан, колико је њихова просечна зарада 
увећана, колико је њима да кажем условније и боље да купе одређену непокретност чиме 
се стиче далеко већи број пореских обвезника и не можемо ту једну велику заслугу 
прескочити и не поменути заслугу градске власти која је свакако заслужна за привредни и 
пословни амбијент који је у нашем граду и који данас као резулатат има преко 40.000 
запослених више него 2012. када смо преузели ову градску власт и када су биле фабрике 
са катанцима, а данас посећујемо и сваког другог, трећег месеца у години отварамо по 
новог светског гиганта у нашем граду попут Континентала, Нидека, Аптива, Бери 
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Калебаута и тако даље и тако даље. Данас је захваљујући управо тој активности та листа 
дуга. Када је у питању порез на зараде истакла бих и да је 2012. године у односу на тада 
број запослених, односно стопу незапослености тај порески облик оствариван у износу од 
6.900.000.000,00 динара а да је за 2023. годину планиран у висини од 14.626.000.000,00 
динара, тако да вратићу се опет на заслугу коју сам истакла и у свом првом излагању 
ребаланса буџета, јесте буџет оволики захваљујући нашим Новосађанима и хвала им што 
уредно плаћају све своје пореске обавезе које су у домену управљања локалне 
самоуправе. Када су у питању, један од претходних говорника је поменуо кредитну 
задуженост, ја заиста не видим директну никакву везу са ребаланса поготово што Град 
Нови Сад овим ребаланса није предвидео извор који се односи на било која домаћа или 
страна задуживања тако да у том смислу то не бих ни коментарисала. Оно што је за понос 
јесте чињеница да Град Нови Сад након много година исплаћује муниципалне обвезнице 
које су 2011. године емитоване по стопи од више од 6% тако да последње купоне 
исплаћујемо у октобру ове године. Када је у питању путна привреда 3.153.000.000,00 
динара која су обезбеђена на име путне привреде, а део средстава из АПВ-а ја морам 
истаћи оно што је за понос и овде се бавимо градским финансијама да је Град Нови Сад у 
оквиру тог износа обезбедио чак 1.603.000.000,00 динара на име путне привреде, значи 
није тачна констатација једног од претходних говорника да су та средства обезбеђена у 
укупном износу из буџета АПВ. Када су у питању услуге по уговору и када је у питању 
одржавање Града Новог Сада које реализују наша комунална предузећа, у питању су 
услуге по уговору које наравно за које наравно наша предузећа сачињавају извештаје, 
подносе Граду Новом Саду, Градском већу, а која претходно овере надзорни органи 
управе за грађевинско земљиште и инвестиције. Када су у питању субвенције није тачно 
да је 5.000.000.000,00 обезбеђено правећи паралелу да је 5.500.000.000,00 већи буџет, а да 
је 5.000.000.000,00 дато за субвенције значи на име текућих субвенција обезбеђено је 
ребалансом 739.000.000,00 динара док је на име капиталних субвенција повећан ребаланс 
за 461.000.000,00 односно укупно 1.200.000.000,00 динара и ја морам истаћи морамо се 
вратити на капиталне инвестиције и на чињеницу да су наша комунална предузећа у 
систему ПДВ-а и то сам већ на једној од Скупштина објашњавала далеко чини бољу 
финансијску позицију односно да кажемо тај одбитак које јавно комунално предузеће које 
има право на одбитну ставку користи. Свакако је и наша интенција да комунална 
предузећа реализују инвестиције попут изградње топлане за коју смо управо из ових 
субвенција обезбедили 483.300.000,00 динара или поменутих 80 за Татарско брдо, 35 за 
Ружин венац и тако даље. Значи то сам већ у једном наврату објашњавала интенција је да 
комунална предузећа која могу да изнесу тако крупне инвестиције реализују те 
инвестиције, имајући у виду да они имају право на одбитну ставку, односно на одбитак у 
складу са Законом о ПДВ-у, а имајући у виду да је Граду то директан трошак, односно да 
Град Нови Сад није у систему ПДВ-а. Што се тиче обезбеђених средстава за културу то је 
у питању, било је неко питање за EXIT, то је у питању конкурс за информисање и свакако 
конкурс, не можемо прејудицирати никог ко ће на том конкурсу добити. Када је у питању 
остварен суфицит не бих се сложила да нешто није у реду са вишком средстава која 
остварују комунална предузећа или Град Нови Сад. Ја ћу подсетити да Град Нови Сад две 
године узастопно није повећао стопу односно цену, висину пореза на имовину, то су 
неутрошена средства која из више разлога пре свега када су у питању капитални пројекти 
и да кажем неке отежавајуће околности које се десе на појединачним пројектима попут 
подношења захтева за заштиту права понуђача или слично успоре динамику реализације 
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или примера ради ево невреме које нам се догодило сигурно успорило у одређеном 
моменту реализацију јавних инвестиција. На нашу срећу није зауставило, али је успорило 
и с тим у вези догоди се одређена кашњења и овај суфицит који је остварен у том смислу 
или по основу назовимо то уштеда за одређене категорије где се средства морају 
планирати. Ако је планирано 100.000.000,00 хипотетички на име обезбеђивања трошкова 
за храну у предшколској установи, а потроши се 95.000.000,00, 5.000.000,00 такође улази 
у овај сифуцит. Тако да није нужно утрошити оно што је предвиђено за основни буџет. 
Када је у питању овај ребаланс један од претходних говорника је рекао да смо требали 
одржати седницу, усвојити тај ребаланс, па нисам до краја разумела само да појасним. 
Ово је ребаланс који је и предат приликом сазивања претходне седнице која је отказана, 
односно материјал који је повучен, то је тај ребаланс који је рађен у неким другим 
околностима тада свакако нисмо знали шта нам следи. У сваком случају овим ребалансом 
имамо за циљ да повећамо обим буџета, пре свега распоређујући нераспоређени део 
суфицита и увећавајући приходе који нам на данашњи дан омогућавају у односу на стопу 
остварења досадашњег. Ми овим ребалансом желимо да пре свега увећамо обим буџета, 
да обезбедимо финансирање оних неспорних инвестиција које просто морају да имају свој 
ток , а исто тако ћемо након усвајања ребаланса када се сагледа комплетна штета да 
кажем финансијска штета на приватним и јавним објектима у односу на све исплате које 
се догоде по полисама осигурања које имамо и за које смо апсолутно за све поднели 
одштетне захтеве у односу на појединачна оштећења сагледати и од одређених 
инвестиција или одустати или их динамички другачије утврдити, те враћајући та средства 
у текућу буџетску резерву и сталну буџетску резерву која служи за ове намене свакако 
интервенисати и трудити се да у што краћем року санирамо насталу штету, пре свега када 
су у питању објекти јавне намене који су да кажем неопходни за редовно функционисање 
Новосађана. Било је речи и да усмеримо вишак средстава јавних предузећа. Ја ћу 
подсетити на законску обавезу јавних предузећа да су иста дужна да 50% добити уплате у 
градску касу и с тим у вези на крају године када се подвуче салдо, а свакако наша 
предузећа нису основана ради остваривања добити и профита у том смислу, али свакако 
су дужна попут данашњих првих тачака на дневном реду дужна су да расподеле своју 
добит тако да 50% уплате минимум у градску касу.“ 
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама 

Одлуке о буџету Града Новог Сада за 2023. годину. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 51 

одборник гласао „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела 
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ОДЛУКУ 
О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О БУЏЕТУ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад. број: 021-7/2023-1390-3-I 
                352-3/2023-174-I 
                351-2/2023-30-1-I 
                021-7/2023-1391-3-I 
6. – 9. тачка дневног реда 
 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О  ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О 
ПРОГРАМУ УРЕЂИВАЊА ГРАЂЕВИНСКОГ ЗЕМЉИШТА ЗА 2023. 
ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА OДЛУКЕ О ПРOГРAМУ 
ФИНАНСИРАЊА ОДРЕЂЕНИХ КОМУНАЛНИХ ДЕЛАТНОСТИ, КАО 
ДЕЛАТНОСТИ ОД ЛОКАЛНОГ ИНТЕРЕСА У 2023. ГОДИНИ  

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О  ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ОДРЖАВАЊА ОБЈЕКАТА ПУТНЕ ПРИВРЕДЕ ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ИЗГРАДЊЕ ОБЈЕКТА ЗА ПОТРЕБЕ ДОМА ЗДРАВЉА „НОВИ САД“ 
НОВИ САД НА ВИДОВДАНСКОМ НАСЕЉУ У НОВОМ САДУ ЗА 2023. 
ГОДИНУ 

 
Предлогe одлукa утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности и Савет за здравствену заштиту, социјалну 

заштиту и бригу о деци и породици нису имали примедби на предлоге одлука које су 
разматрали из свог делокруга. 

 
Комисија за прописе је мишљења да су предлози одлука у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење предлога. 
 
Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима.  

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о  изменама и 

допунама Одлуке о Програму уређивања грађевинског земљишта за 2023. годину. 
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Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 49 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О  ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ УРЕЂИВАЊА 
ГРАЂЕВИНСКОГ ЗЕМЉИШТА ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама Oдлуке 

о Прoгрaму финансирања одређених комуналних делатности, као делатности од локалног 
интереса у 2023. години. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 49 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА OДЛУКЕ О ПРOГРAМУ ФИНАНСИРАЊА ОДРЕЂЕНИХ 
КОМУНАЛНИХ ДЕЛАТНОСТИ, КАО ДЕЛАТНОСТИ ОД ЛОКАЛНОГ 

ИНТЕРЕСА У 2023. ГОДИНИ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о  изменама Одлуке 
о Програму одржавања објеката путне привреде за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 49 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О  ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ОДРЖАВАЊА ОБЈЕКАТА ПУТНЕ 
ПРИВРЕДЕ ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама Одлуке 
о Програму изградње објекта за потребе Дома здравља „Нови Сад“ Нови Сад на 
Видовданском насељу у Новом Саду за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 50 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИЗГРАДЊЕ ОБЈЕКТА ЗА ПОТРЕБЕ 
ДОМА ЗДРАВЉА „НОВИ САД“ НОВИ САД НА ВИДОВДАНСКОМ НАСЕЉУ У 

НОВОМ САДУ ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Ад. број: 352-1/2023-285-I 
10. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ОДЛУКЕ О УРЕЂЕЊУ 
ГРАДА НОВОГ САДА 

 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 

допуни Одлуке о уређењу Града Новог Сада. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 49 
одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
 

ОДЛУКУ 
О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ОДЛУКЕ О УРЕЂЕЊУ ГРАДА НОВОГ САДА 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад. број: 021-2/2023-92-4-I 
11. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ОДЛУКЕ О ГРАДСКИМ 
УПРАВАМА ГРАДА НОВОГ САДА 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за статутарна питања и локалну самоуправу није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 

допуни Одлуке о градским управама Града Новог Сада. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 50 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
 

ОДЛУКУ 
О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ОДЛУКЕ О ГРАДСКИМ УПРАВАМА  

ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад. број: 352-1/2023-282-I 
12. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О 
ОБАВЉАЊУ КОМУНАЛНЕ ДЕЛАТНОСТИ УПРАВЉАЊЕ ГРОБЉИМА 
И ПОГРЕБНЕ УСЛУГЕ 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 

допунама Одлуке о обављању комуналне делатности управљање гробљима и погребне 
услуге. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 49 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О ОБАВЉАЊУ КОМУНАЛНЕ 
ДЕЛАТНОСТИ УПРАВЉАЊЕ ГРОБЉИМА И ПОГРЕБНЕ УСЛУГЕ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 Руковођење седницом Скупштине Града преузела је Кристина Караић, заменица 
председнице Скупштине Града. 
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Ад. број: 1368/2023-2-I 
13. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРАВИМА НА 
ФИНАНСИЈСКУ ПОДРШКУ ПОРОДИЦИ СА ДЕЦОМ 

 
 

Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за здравствену заштиту, социјалну заштиту и бригу о деци и породици није 

имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама 
Одлуке о правима на финансијску подршку породици са децом. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 51 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРАВИМА НА ФИНАНСИЈСКУ ПОДРШКУ 
ПОРОДИЦИ СА ДЕЦОМ 

 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад. број: 35-654/2023-I        35-520/2023-I  

    35-722/2022-I       35-604/2023-I 
    35-759/2022-I       35-466/2022-I 
    35-702/2018-I       35-412/2023-I 
    35-1018/2022-I     35-548/2023-I 
    35-113/2023-I       35-355/2023-I 

14. – 25. тачка дневног реда 
 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРЕСТАНКУ ВАЖЕЊА ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ 
ПЛАНОВА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ЗА ГРАЂЕВИНСКО ПОДРУЧЈЕ 
ГРАДА НОВОГ САДА 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ 
РЕГУЛАЦИЈЕ СРЕМСКЕ КАМЕНИЦЕ СА ОКРУЖЕЊЕМ (ЗБОГ 
ПРОМЕНЕ ШИРИНЕ ЗАШТИТНОГ ПОЈАСА ГАСОВОДА) 

− ПРЕДЛОГ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ КОМПЛЕКСА ЦЕНТРА ЗА 
ОСНОВНУ ПОЛИЦИЈСКУ ОБУКУ У СРЕМСКОЈ КАМЕНИЦИ 

− ПРЕДЛОГ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ РАДНЕ ЗОНЕ „СЕВЕР I“ У 
НОВОМ САДУ  

− ПРЕДЛОГ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ДЕЛА НОВОГ ЦЕНТРА 
СЕВЕРНО ОД ФУТОШКЕ УЛИЦЕ У НОВОМ САДУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ 
РЕГУЛАЦИЈЕ БЛОКОВА ОКО ЖЕЛЕЗНИЧКЕ УЛИЦЕ У НОВОМ САДУ 
(ЛОКАЛИТЕТ У УЛИЦИ СРЕМСКОЈ БРОЈ 7) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ 
ЗАПАДНО ОД СУБОТИЧКОГ БУЛЕВАРА И СЕВЕРНО ОД БУЛЕВАРА 
ВОЈВОДЕ СТЕПЕ У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ НА ПАРЦЕЛИ БРОЈ 
723/1 КО НОВИ САД IV) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
ПРОСТОРА ИЗМЕЂУ ПРИМАРНОГ ОДБРАМБЕНОГ НАСИПА УЗ 
КАСАРНУ РЕЧНЕ ФЛОТИЛЕ И РИБАРСКОГ ОСТРВА У НОВОМ САДУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ НАСЕЉЕНОГ МЕСТА БУКОВАЦ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ У 
СЕВЕРНОМ ДЕЛУ ГРАДА, ДУЖ ПУТЕВА М-7 И Е-75 У НОВОМ САДУ 
(ЛОКАЛИТЕТ НА ПАРЦЕЛИ БРОЈ 4153/2 КО НОВИ САД I) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
КОМПЛЕКСА НОВОСАДСКОГ САЈМА У НОВОМ САДУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
ПРОСТОРА ЗА ПОСЛОВАЊЕ ЗАПАДНО ОД ГРАДСКЕ МАГИСТРАЛЕ У 
НОВОМ САДУ 
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Предлоге планова, одлука и закључака утврдило је Градско веће. 
 

Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није  имао примедби. 
 

Комисија за прописе је мишљења да су предлози планова и одлука у складу са 
Уставом, законом и Статутом Града. 
 

Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 
изнесе допунско образложење предлога.  

 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, заменица председнице Скупштине је отворила претрес.   
 
 У претресу су учествовали: Бојан Радојевић и Милорад Мирчић. 
 
 Бојан Радојевић, председник одборничке групе „НАДА ЗА НОВИ САД-НОВИ 
ДСС-ПОКС: „ У оквиру ове спојене расправе велики је број планова и одлука о 
покретању израда планова, тако да је тешко на све се осврнути, али осим неких који су 
техничке природе у смислу исправљања плана по питању коридора, инфраструктуре, оно 
што је највише изазвало пажње, јел тако, у јавности јесте питање усвајање Плана 
генералне регулације подручја између примарног насипа Рибарског острва и речне 
флотиле, популарно тај потес се може звати потес бродоградилишта. Дакако на данашњој 
седници је Одлука о изради плана генералне регулације и ми сада треба да донесемо ту 
одлуку. Ми из Одборничке групе Нада за Нови Сад ћемо бити против ове одлуке, односно 
покретања израде плана јер сматрамо да сâм тај план већ дуже времена изазива велику 
полемику у јавности и да сматрамо да је због целог циркуса који се јављао као пратећа 
појава процедуре и усвајања Генералног урбанистичког плана и свих осталих јавних 
седница, када се чак десило да буде бачен сузавац, да једноставно аргументи и права 
расправа није могла да дође до пуног изражаја и ми једноставно ни немамо суштинску, 
квалитетну јавну расправу по овом питању. Наравно, ми у оквиру покретања саме одлуке 
немамо коначно решење и ја се искрено надам да за мандата овог сазива Скупштине 
одлука о усвајању самог плана неће ни доћи на ред јер до избора има ето мање од пола 
године, у ствари пола године, тако да претпостављам да вам можда неће ни успети да се 
направи план, а самим тим надам се да га нећемо ни усвајати у овом сазиву Скупштине, 
него да ће то радити нека нова Скупштина и да ће грађани Новог Сада моћи јасно да, 
имајући то у виду, да дају своје мишљење, односно да изаберу представнике који ће 
њихово мишљење по том питању узети у обзир у потпуности и усвојити или одбити 
предложени план. Оно што имамо у образложењу самог плана начелно можемо да кажемо 
и да је у реду јер то су законске обавезе, поштовање планова вишег реда, затим 
коришћење простора, све што проистиче из других планова и планова вишег реда, али 
оно што ја нисам видео јесте питање другог насипа, пошто да би се уопште почело нешто 
да гради на том подручју, односно подручју бродоградилишта, осим примарног насипа 
који већ постоји мора да се изгради други насип који би тај део ставио у брањено 
подручје што би онда постало грађевинска зона и могло да се приступи евентуално некој 
изградњи како се предлаже у Одлуци да то буду стамбено-пословни објекти, спортски 
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садржаји, туризам и све остало. Нама је спорно питање израде тог насипа, ко ће 
финансирати тај насип и по нама је неопходно да то не буде Град, јер Град нема примарни 
интерес у изградњи, него сâм онај који је и покретач израде овог плана и који је 
финансирао овај план што пише у материјалу, дакле компанија Галенс по нама је 
најнормалније да...“    
 

Заменица председнице Скупштине је прекинулa одборника Бојана Радојевића у 
излгању и замолилa га да се држи теме дневног реда. 

 
Бојан Радојевић: „То пише у тачка 21.“   
  
Заменица председнице Скупштине је указала одборнику Бојану Радојевићу да зна 

шта пише у Одлуци и да би требао да се држи теме излагагања, како га не би опомињала. 
 
Бојан Радојевић: „Зашто ме опомињете? Зато што причам шта пише у материјалу, 

зато ме опомињете? Па не знам о чему да причам ако не причам о материјалу.“ 
 
Заменица председнице Скупштине је још једном указал одборнику Бојану 

Радојевићу да се држи теме дневног реда. 
 
Бојан Радојевић: „У образложењу одлуке пише које смернице треба да буду за 

израду плана и пише ко је инвеститор који је финансирао израду плана. Мислим да то 
нисте прочитали и немојте да ме прекидате због таквих ствари. Значи...“  

 
Заменица председнице Скупштине је указала одборнику Бојану Радојевићу да 

нема потребе да јој говори шта да ради док председава Скупштином и да не буде 
некултуран. Такође му је указала да је читала материјaле и истакла да га најљубазније 
моли на српском језику, не на француском, да не спомиње инвеститоре јер се ради о 
Одлуци и да се није стигло до израде Плана, те га је замолила да буде парламентаран. 

 
Бојан Радојевић: „Ево само да подцртам, значи у Одлуци, предлогу Одлуке пише 

да ће финансирање Плана генералне регулације подручја финансирати компанија Галенс 
и мерси на прекидању ја ћу наставити даље. Значи нама је спорно осим тога шта ће се све 
тамо градити и циркуса који постоји у вези са јавном расправом постоји значи изградња 
самог насипа. Значи ко ће финансирати насип и на томе ћемо инсистирати да Град Нови 
Сад не оштети свој буџет изградњом тог насипа. Осим тога, што у оквиру те тачке 
дневног реда и тога пише који су садржаји пишу и смернице за изградњу и мислим да би 
морало да се од услова који треба да се добију од предузећа која управљају тим подручјем 
зависиће пуно како ће се сâм план направити. Тако да коначни изглед Предлога плана 
неће зависити од нас овде у Скупштини и ЈП „Урабанизам“, односно ЈП „Урбанизам“, 
него од предузећа која господаре, односно управљају тим делом тако да ја позивам 
грађане Новог Сада да буду обазриви, да слушају шта се прича у јавности, али да не 
наседају на провокације него да тачно виде шта се дешава. Данас се не усваја сâм план 
него данас се усваја Одлука о покретању израде плана генералне регулације овог подручја 
на коме се налази и бродоградилиште. И морамо сви да будемо заинтересовани као и у 
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свим другим областима функционисања локалне самоуправе и да Град Нови Сад у том 
смислу добије најбоље могуће решење. Све док не будемо задовољни са предлогом у 
смислу који сам рекао питање изградње и финансирања насипа и осталих ствари које могу 
да доведу до угрожавања безбедности Града Новог Сада ми нећемо подржавати и 
гласаћемо против, скретаћемо пажњу на ствари које се дешавају. Најновије непогоде 
показују да морамо да узмемо у обзир много веће опасности него што су предвиђене 
тренутним правилницима имајући у виду да се насип проширује и улазхи по овом 
предлогу одлуке јел тако у корито Дунава, ја изражавам забринутост у смислу 
безбедности и надам се да ће релевантне институције које управљају водним подручјем 
имати све то у виду да ће услови који ће они дати бити такви да ће план који буде 
предложен бити прихватљив за грађане Новог Сада и бити њима на корист. Ето толико. 
Хвала. Мерси.“ 
 

Милорад Мирчић: „Па не разумем ово председавајућа зашто желите по сваку цену 
да будете духовити. Бојан Радојевић је говорио о теми која је на дневном реду, али да се 
не бавимо са тим, овде имамо веома интересантне пројекте прво интересантан је пројекат 
који се има у плану радити северно од Касарне Југовићево, затим пројекат тзв. Дневник, 
то је Футошка улица и та локација и оно што је привуклу пажњу, а то је најава израде 
пројекта када је у питању простор између Морнарице и насипа. За разлику од овог 
пројекта северно од Југовићева где се не зна инвеститор, за ове пројекте односно израду 
пројекта зна се већ  ко је инвеститор. Није инвеститор Град већ је грађевинска фирма 
Галенс која финансира све везано за пројекат који се односи на Дневник и окружење 
Дневника, а исто тако и овај почетак израде документације за сређивање овог простора 
које је познатије у јавности међу Новосађанима као бродоградилиште. Наиме сад ми 
имамо ситуацију следећу, бродоградилиште, које је раније на волшебан начин више пута 
продавано из руке у руке, ишло дошло, је у власништво компаније Галенс. Они 
највероватније желе да осмисле тај простор. Каква ће намена тог простора бити то сад 
нико не може са сигурношћу да зна, то ће они који су овлашћени, они који су стручни, а 
то је ЈП „Урбанизам“, који је задужен за то, они ће да крену да раде предлог пројекта, па 
онда ће у времену које долази ти предлози бити изложени критици јавности или 
анализама стручних лица, и тако даље, и тако даље. Али овде је доста интересантно када 
је у питању уопште изградња или почетак или намере изградње Новог Сада, а односи се 
на приобаље реке Дунав. Можда је Нови Сад по томе јединствен, када је у питању река 
Дунав. Сви градови који се ослањају на Дунав имају неки осмишљени план и начин 
живота који је директно везан за Дунав. Ви имате у Бечу, Будимпешти, Београду имате 
све што је осмишљено да грађани тих градова једноставно усмеравају се на реку, јер то 
има своје предности. Само Нови Сад је дистанциран од реке. Само је Нови Сад, ево вам 
пример, Дунавска улица, јел сте некад размишљали, па логично је да када шетате 
Дунавском улицом да наставите према кеју. Али ту су простори који су од раније били 
резервисани за високе руководиоце који су дуго дуго времена у једнопартијском систему 
одређивали, шта треба, шта не треба. Ми који смо одрасли, као млади људи смо се 
дружили на том кеју а онда су нас једноставно отерали са тог кеја. Можда је мало ово 
грубо зато што смо сметали тим друговима док су они проучавали материјале где је 
тадашњи једини вођа и највећи и најпаметнији читајући на њиховим конгресима, а они су 
имали задатак да прате оно што он чита исти тај текст и они су били узнемиравани ако се 
евентуално окупљају људи на том простору кеја. Има још делова Града у Новом Саду 
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нису далеко од кеја, али то је суштина. То је суштина. То је почетак и онда су једноставно 
затварани сви локали, традиционално се шетало кејом сада су Новосађани поново почели 
да шетају, али када је у питању изградња, толики одијум на изградњу било чега или 
наговештај изградње на обалама Дунава. А имамо једно дивље насеље које је на тзв. 
Рибарском острву на шпицу то је узурпирана имовина. То су некадак привредна 
предузећа Града Новог Сада имала условно речено одмаралишта, то су мањи објекти, 
мање површине, на волшебан начин појединци су дошли до те имовине. И уживају у свим 
благодетима које пружа Дунав и које пружа само Рибарско острво. Уживају како би рекли 
у флори и фауни. А када је у питању било шта што покреће Град у виду неког пројекта 
одма је унапред велика побуна. Сетимо се недавно је завршена побуна, надам се 
завршена, када је у питању изградња новог моста. Видели сте какав је отпор био. Зашто? 
Па зато што једноставно узнемирава те људе који су на волшебан начин дошли до таквог 
једног мира, до једне имовине која годинама чија цена расте. Друго, ми имамо 
импровизоване марине на једном делу Дунава, то је Дунавац. Импровизоване марине. Те 
марине веровали или не, они који не знају један вез годишње за чамац кошта 500 евра. За 
мало већу јахту кошта 5000 евра. Е сад замислите то је у власништву приватника. Како би 
њима одговарало да било шта се предузима што би евентуално променило садржај на 
Дунаву. Овде је јасно нека оријентација да се тај јавни простор који ће бити на обали 
самог Дунава једноставно комплетира тако што нећемо више када идемо бициклистичком 
стазом или кад шетамо нећемо морати да силазимо са обале па да се поново враћамо, него 
ћемо имати праволинијско кретање што је сасвим нормално. Како ће и шта ће се правити 
то сад не зна нико. Ја мислим да чак и ови који су у Урбанизму не знају то, али ми српски 
радикали упозоравамо, не треба се баш ни опустити и препустити да се било каква 
импровизација спроведе у смислу да се копира нешто што многи то говоре Нови Сад на 
води па да касније буду проблеми. Треба средити тај простор, треба средити комплетно 
Рибарско острво и то окружење. Од раније је план био да се пресели, да се исели 
Морнарица са тог простора, то су били тад НАТО стандарди или већ чији стандарди, чак 
треба и о томе размишљати, јел то је итекако атрактиван ексклузиван простор на коме 
може да се гради. Оно што је веома веома чудно, ви имате Камењар, насеље које је 
потпуно илегално подигнуто, потпуно, нико се не буни против тога, а угрожава 
безбедност, итекако угрожава безбедност. Јер тамо је свако узео себи за право да направи 
неку личну обалу и да брани сад тај свој посед. То итекако утиче на свеукупну одбрану 
Града Новог Сада. Али шта ћете то је тако када се појаве организације, попут невладиних 
организација које виде свој лични интерес, онда је све спорно. Ми упозоравамо да се води 
рачуна ипак о том простору када се ради пројекат да се ради комплетно и Рибарско 
острво, да се ради окружење, а да видимо какав ће на крају бити пројекат, ко то зна да ли 
ће бити у наредних годину дана, овај мандат наш се приближава крају, не верујем да ћемо 
бити у ситуацији да гласамо о коначном решењу.“ 
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, заменица председнице 
Скупштине је закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

престанку важења Одлуке о изради планова генералне регулације за грађевинско подручје 
града Новог Сада. 

 



37 
 

Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 
је 47 одборника глласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласало „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног 
броја одборника донела 

 
ОДЛУКУ 

О ПРЕСТАНКУ ВАЖЕЊА ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ПЛАНОВА ГЕНЕРАЛНЕ 
РЕГУЛАЦИЈЕ ЗА ГРАЂЕВИНСКО ПОДРУЧЈЕ ГРАДА НОВОГ САДА 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

изменама и допунама Плана генералне регулације Сремске Каменице са окружењем (због 
промене ширине заштитног појаса гасовода) са предложеним Закључком. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 47 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласало „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног 
броја одборника донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
СРЕМСКЕ КАМЕНИЦЕ СА ОКРУЖЕЊЕМ (ЗБОГ ПРОМЕНЕ ШИРИНЕ 

ЗАШТИТНОГ ПОЈАСА ГАСОВОДА) 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

и следећи 
З А К Љ У Ч А К 

 
1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 

извршеној стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана генералне 
регулације Сремске Каменице са окружењем (због промене ширине заштитног појаса 
гасовода), пре излагања на јавни увид са 8. седнице од 08.09.2022. године и Извештај о 
обављеном јавном увиду у Нацрт одлуке о изменама и допунама Плана генералне 
регулације Сремске Каменице са окружењем (због промене ширине заштитног појаса 
гасовода) са 24. (јавне) седнице Комисије за планове од 19.01.2023. године. 

2. Закључак са одлуком и Извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог плана детаљне 

регулације комплекса Центра за основну полицијску обуку у Сремској Каменици са 
предложеним Закључком. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 47 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласало „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника донела  

 
ПЛАН 

ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ КОМПЛЕКСА ЦЕНТРА ЗА ОСНОВНУ ПОЛИЦИЈСКУ 
ОБУКУ У СРЕМСКОЈ КАМЕНИЦИ 

 
(План се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
и следећи 

З А К Љ У Ч А К 
 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 
извршеној стручној контроли Нацрта плана детаљне регулације комплекса Центра за 
основну полицијску обуку у Сремској Каменици пре излагања на јавни увид са 9. седнице 
од 15.09.2022. године и Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт плана детаљне 
регулације комплекса Центра за основну полицијску обуку у Сремској Каменици са 41. 
седнице Комисије за планове од 15.06.2023. године. 

2. Закључак са планом и Извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог плана детаљне 

регулације радне зоне „Север I“ у Новом Саду са предложеним Закључком. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 47 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласало „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника донела 

 
ПЛАН  

ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ РАДНЕ ЗОНЕ „СЕВЕР I“ У НОВОМ САДУ 
 

(План се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
и следећи 
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З А К Љ У Ч А К 

 
1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 

извршеној стручној контроли Нацрта плана детаљне регулације радне зоне „Север I“ у 
Новом Саду и Извештаја о стратешкој процени утицаја плана детаљне регулације радне 
зоне „Север I“ у Новом Саду на животну средину пре излагања на јавни увид са 49. 
седнице од 05.06.2019. године, Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт плана 
детаљне регулације радне зоне „Север I“ у Новом Саду и Извештај о стратешкој процени 
утицаја плана детаљне регулације радне зоне „Север I“ у Новом Саду на животну средину 
са 81. (јавне) седнице Комисије за планове од 30.01.2020. године, Извештај о извршеној 
стручној контроли Нацрта плана детаљне регулације радне зоне „Север I“ у Новом Саду и 
Извештаја о стратешкој процени утицаја плана детаљне регулације радне зоне „Север I“ у 
Новом Саду на животну средину пре излагања на поновни јавни увид са 26. седнице 
одржане 02.02.2023. године, Извештај о обављеном поновном јавном увиду у Нацрт плана 
детаљне регулације радне зоне „Север I“ у Новом Саду и Извештај о стратешкој процени 
утицаја плана детаљне регулације радне зоне „Север I“ у Новом Саду на животну средину 
са 42. (јавне) седнице Комисије за планове одржане 22.06.2023. године као и Извештај о 
учешћу заинтересованих органа, организација и јавности у разматрању извештаја о 
стратешкој процени утицаја плана детаљне регулације радне зоне „Север I“ у Новом Саду 
на животну средину. 

2. Закључак са Планом и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог плана детаљне 

регулације дела новог центра северно од Футошке улице у Новом Саду са предложеним 
Закључком. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 47 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласало „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног 
броја одборника донела 

 
ПЛАН  

ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ДЕЛА НОВОГ ЦЕНТРА СЕВЕРНО ОД ФУТОШКЕ 
УЛИЦЕ У НОВОМ САДУ 

 
(План се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
и следећи 
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З А К Љ У Ч А К 
 

Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о извршеној 
стручној контроли Нацрта плана детаљне регулације дела новог центра северно од 
Футошке улице у Новом Саду пре излагања на јавни увид са 28. седнице од 02.03.2023. 
године и Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт плана детаљне регулације дела 
новог центра северно од Футошке улице у Новом Саду са 44. седнице Комисије за 
планове од 06.07.2023. године. 

 
2. Закључак са Планом и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 

грађевинске послове. 
 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

изменама и допунама Плана детаљне регулације блокова око Железничке улице у Новом 
Саду (локалитет у Улици Сремској број 7) са предложеним Закључком. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 47 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласало „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног 
броја одборника донела 

 
ОДЛУКУ  

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ БЛОКОВА 
ОКО ЖЕЛЕЗНИЧКЕ УЛИЦЕ У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ У УЛИЦИ 

СРЕМСКОЈ БРОЈ 7) 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

и следећи 
 

З А К Љ У Ч А К 
 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 
извршеној стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана детаљне 
регулације блокова око Железничке улице у Новом Саду (локалитет у Улици Сремској 
број 7) пре излагања на јавни увид са 27. седнице од 23.02.2023. године и Извештај о 
обављеном јавном увиду у Нацрт одлуке о изменама и допунама Плана детаљне 
регулације блокова око Железничке улице у Новом Саду (локалитет у Улици Сремској 
број 7) са 42. (јавне) седнице Комисије за планове од 22.06.2023. године. 

 
2. Закључак са Одлуком и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 

грађевинске послове. 
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 
изради измена и допуна Плана генералне регулације простора за мешовиту намену 
западно од Суботичког булевара и северно од Булевара војводе Степе у Новом Саду 
(локалитет на парцели број 723/1 КО Нови Сад IV). 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 47 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласало „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног 
броја одборника донела 

 
ОДЛУКУ  

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
ПРОСТОРА ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ ЗАПАДНО ОД СУБОТИЧКОГ 

БУЛЕВАРА И СЕВЕРНО ОД БУЛЕВАРА ВОЈВОДЕ СТЕПЕ У НОВОМ САДУ 
(ЛОКАЛИТЕТ НА ПАРЦЕЛИ БРОЈ 723/1 КО НОВИ САД IV) 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

изради Плана генералне регулације простора између примарног одбрамбеног насипа уз 
касарну Речне флотиле и Рибарског острва у Новом Саду. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 46 одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласало „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела 

 
ОДЛУКУ  

О ИЗРАДИ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ИЗМЕЂУ 
ПРИМАРНОГ ОДБРАМБЕНОГ НАСИПА УЗ КАСАРНУ РЕЧНЕ ФЛОТИЛЕ И 

РИБАРСКОГ ОСТРВА У НОВОМ САДУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

изради измена и допуна Плана генералне регулације насељеног места Буковац. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 
је 47 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласало „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног 
броја одборника донела 

 
ОДЛУКУ  

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
НАСЕЉЕНОГ МЕСТА БУКОВАЦ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

изради измена и допуна Плана генералне регулације простора за мешовиту намену у 
северном делу града, дуж путева М-7 и Е-75 у Новом Саду (локалитет на парцели број 
4153/2 КО Нови Сад I). 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 48 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласало „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног 
броја одборника донела 

 
ОДЛУКУ  

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
ПРОСТОРА ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ У СЕВЕРНОМ ДЕЛУ ГРАДА, ДУЖ 

ПУТЕВА М-7 И Е-75 У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ НА ПАРЦЕЛИ БРОЈ 4153/2 
КО НОВИ САД I) 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

изради плана генералне регулације комплекса Новосадског сајма у Новом Саду. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 47 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласало „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног 
броја одборника донела 

 
ОДЛУКУ  

О ИЗРАДИ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ КОМПЛЕКСА НОВОСАДСКОГ 
САЈМА У НОВОМ САДУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 
изради плана детаљне регулације простора за пословање западно од градске магистрале у 
Новом Саду . 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 47 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласало „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног 
броја одборника донела 

 
ОДЛУКУ  

О ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА ПОСЛОВАЊЕ 
ЗАПАДНО ОД ГРАДСКЕ МАГИСТРАЛЕ У НОВОМ САДУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад.број: 352-1/2023-257-I                  352-1/2023-279-I 

   352-1/2023-258-I                  34-5454/2023-I 
   352-1/2023-278-I                  66-1/2023-389-I 
   352-1/2023-270-I                  352-1/2023-268-I 
   352-1/2023-259-I                  40-5/2023-1266-I                               
   352-1/2023-269-I                                

26. – 36.  тачка дневног реда 
 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ 
НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД И ТЕКУЋЕГ 
ОДРЖАВАЊА ВОДОВОДА И КАНАЛИЗАЦИЈЕ ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ САД ЗА 2023. 
ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ 
САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
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− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД ЗА 2023. 
ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЗООХИГИЈЕНА И ВЕТЕРИНА 
НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ СЕРВИС“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И 
ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА OДЛУКЕ О ПРOГРAМУ 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ НА ИЗГРАДЊИ РЕГИОНАЛНОГ 
ЦЕНТРА ЗА УПРАВЉАЊЕ ОТПАДОМ, У 2023. ГОДИНИ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЗА 2023. ГОДИНУ КОЈЕ СПРОВОДИ 
ГРАДСКА УПРАВА ЗА ИМОВИНУ И ИМОВИНСКО-ПРАВНЕ ПОСЛОВЕ 
ГРАДА НОВОГ САДА 

 
 

Предлогe одлука утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности, Савет за урбанизам, пословни простор и 

стамбену подршку и Савет за спорт и омладину нису имали примедби на предлоге одлука 
које су разматрали из свог делокруга. 

 
Комисија за прописе је мишљења да су предлози одлука у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 

да изнесе допунско образложење предлога.  
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, заменица председнице Скупштине је отворила претрес.   

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 
Програму инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа „Новосадска топлана“ 
Нови Сад за 2023. годину. 
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Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 46 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласало „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа 
„Водовод и канализација“ Нови Сад и текућег одржавања водовода и канализације за 
2023. годину. 

 
 Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
 Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

46 одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласало „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ  

О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ 

САД И ТЕКУЋЕГ ОДРЖАВАЊА ВОДОВОДА И КАНАЛИЗАЦИЈЕ ЗА 2023. 
ГОДИНУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

измени Одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа 
„Тржница“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 46 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласало „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
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ОДЛУКУ  
О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног 
комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 45 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласало „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ  

О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И 
УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“  

НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног 
комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 46 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласало „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ  

О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И 
УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО 

ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног 
комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2023. годину. 



47 
 

Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 47 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласало „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ  

О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И 
УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ 

НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

измени Одлуке о Програму инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног 
комуналног предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала  да 

је 47 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласало „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ  

О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И УСЛУГА 
ИЗ ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЗООХИГИЈЕНА И 

ВЕТЕРИНА НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 
измени Одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа 
„Паркинг сервис“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала  да 

је 47 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласало „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ  

О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ СЕРВИС“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 
изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног предузећа „Спортски и 
пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала  да 

је 46 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласало „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ  

О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 
ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“  

НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 
изменама Oдлуке о Прoгрaму инвестиционих активности на изградњи регионалног центра 
за управљање отпадом, у 2023. години. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 47 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласало „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ  

О ИЗМЕНАМА OДЛУКЕ О ПРOГРAМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ НА 
ИЗГРАДЊИ РЕГИОНАЛНОГ ЦЕНТРА ЗА УПРАВЉАЊЕ ОТПАДОМ, У 2023. 

ГОДИНИ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности за 2023. годину које спроводи 
Градска управа за имовину и имовинско-правне послове Града Новог Сада. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 48 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласало „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
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ОДЛУКУ  
О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЗА 2023. 

ГОДИНУ КОЈЕ СПРОВОДИ ГРАДСКА УПРАВА ЗА ИМОВИНУ И ИМОВИНСКО-
ПРАВНЕ ПОСЛОВЕ ГРАДА НОВОГ САДА 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад.број:  352-3/2023-170-I        352-3/2023-178-I 
                352-3/2023-173-I        352-3/2023-167-I 

    352-3/2023-168-I        34-5483/2023-I 
    352-3/2023-171-I        34-5509/2023-I 
    352-3/2023-180-I        34-5451/2023-I 
    352-3/2023-169-I        66-1/2023-380-I                               
    352-3/2023-172-I                                                               

37. – 49. тачка дневног реда 
− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 

ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД ЗА 2023. 
ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ  

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈКП „ИНФОРМАТИКА“ 
НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ 
ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ЗООХИГИЈЕНА И ВЕТЕРИНА НОВИ САД“ НОВИ САД 
ЗА 2023. ГОДИНУ 
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− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
ГРАДСКОГ САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 
2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПУТ“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ СЕРВИС“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД ЗА 2023. 
ГОДИНУ 

 
Предлогe решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности и Савет за спорт и омладину нису имали 

примедби на предлоге које су разматрали из свог делокруга. 
 

Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 
изнесе допунско образложење предлога.  

 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, заменица председнице Скупштине је отворила претрес.   

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног комуналног 
предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 46 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласало „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ  

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА 

ТОПЛАНА“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 
давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног комуналног 
предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 45 одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник 
није гласало „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ  

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И 

КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 
давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног комуналног 
предузећа „Тржница“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 46 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласало „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ  

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД  

ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног комуналног 
предузећа „Лисје“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 47 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласало „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
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РЕШЕЊЕ  
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 

ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ САД  
ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног комуналног 
предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 47 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласало „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ  

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ 

НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног комуналног 
предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 47 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласало „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ  

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД  

ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања ЈКП „Информатика“ 
Нови Сад за 2023. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 47 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласало „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
 

РЕШЕЊЕ  
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 
ПОСЛОВАЊА ЈКП „ИНФОРМАТИКА“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног комуналног 
предузећа за одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад за 2023. 
годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 47 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласало „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ  

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ 
СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД ЗА 2023. 

ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног комуналног 
предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 47 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласало „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ  

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЗООХИГИЈЕНА И 

ВЕТЕРИНА НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 



54 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 
давању сагласности на Одлуку о изменама и допунама Програма пословања Јавног 
градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 47 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласало „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ  

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА 
ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ГРАДСКОГ САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА 

„НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 
давању сагласности на Одлуку о изменама и допуни Програма пословања Јавног 
комуналног предузећа „Пут“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 46 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласало „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ  

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ПРОГРАМА 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПУТ“  

НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног комуналног 
предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 47 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласало „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
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РЕШЕЊЕ  
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 

ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ СЕРВИС“  
НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног предузећа 
„Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 47 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласало „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ  

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР 

ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Ад. број: 020-123/2023-I 
                  3-755/2023-I 
50. – 51. тачка дневног реда 
 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА РАДА СТАМБЕНЕ АГЕНЦИЈЕ ГРАДА НОВОГ 
САДА ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА РАДА ТУРИСТИЧКЕ ОРГАНИЗАЦИЈЕ ГРАДА 
НОВОГ САДА СА ФИНАНСИЈСКИМ ПЛАНОМ И ПЛАНОМ 
ПРОМОТИВНИХ АКТИВНОСТИ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
Предлогe решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку и Савет за економски 

развој Града нису имали примедби на предлоге које су разматрали из свог делокруга. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 

да изнесе допунско образложење предлога. 
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Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 
предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, заменица председнице Скупштине је отворила претрес о 
овим предлозима.  

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

давању сагласности на Одлуку о изменама Програма рада Стамбене агенције Града Новог 
Сада за 2023. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констататовала да 

је 46 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

 О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА РАДА 
СТАМБЕНЕ АГЕНЦИЈЕ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2023. ГОДИНУ. 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

давању сагласности на Одлуку о изменама Програма рада Туристичке организације Града 
Новог Сада са Финансијским планом и планом промотивних активности Града Новог 
Сада за 2023. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констататовала да 

је 46 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА РАДА 
ТУРИСТИЧКЕ ОРГАНИЗАЦИЈЕ ГРАДА НОВОГ САДА СА ФИНАНСИЈСКИМ 

ПЛАНОМ И ПЛАНОМ ПРОМОТИВНИХ АКТИВНОСТИ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 
2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад. број :   6-3/2023-326/2-I        6-3/2022-324/1-I 
                   6-3/2022-322/4-I        6-3/2022-323/1-I 
                   6-3/2022-320/1-I        6-3/2022-332/1-I 
                   6-3/2022-319/1-I        6-3/2022-328/1-I 
                   6-3/2022-321/1-I        6-3/2022-330/1-I 
                   6-3/2022-327/1-I        6-3/2022-329/1-I 
                   6-3/2022-325/2-I  
                   6-3/2022-331/1-I  
52. – 65. тачка дневног реда 
 
− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 

ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ПРОГРАМA РАДА КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА НОВОГ 
САДА, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ПРОГРАМA РАДА ЗАВОДА ЗА ЗАШТИТУ 
СПОМЕНИКА КУЛТУРЕ ГРАДА НОВОГ САДА, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ПРОГРАМA РАДА ГРАДСКЕ БИБЛИОТЕКЕ У 
НОВОМ САДУ, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ПРОГРАМA РАДА МУЗЕЈА ГРАДА НОВОГ САДА, 
ПЕТРОВАРАДИН ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА ИСТОРИЈСКОГ АРХИВА ГРАДА НОВОГ 
САДА, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА УСТАНОВЕ ЗА ИЗРАДУ ТАПИСЕРИЈА 
„АТЕЉЕ 61“, ПЕТРОВАРАДИН ЗА 2023. ГОДИНУ  

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА СТЕРИЈИНОГ ПОЗОРЈА, НОВИ САД ЗА 2023. 
ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА НОВОСАДСКОГ ДЕЧИЈЕГ КУЛТУРНОГ 
ЦЕНТРА, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА ПОЗОРИШТА МЛАДИХ, НОВИ САД ЗА 2023. 
ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА „НОВОСАДСКОГ ПОЗОРИШТА - ÚJVIDÉKI 
SZINHÁZ“, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ  

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА МАЂАРСКОГ КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА 
„ПЕТЕФИ ШАНДОР“, НОВИ САД - PETŐFI SÁNDOR MAGYAR MŰVELŐDÉSI 
KÖZPONT ÚJVIDÉK ЗА 2023. ГОДИНУ 
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− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 

ИЗМЕНAМА ПРОГРАМA РАДА УСТАНОВЕ ЗА КУЛТУРУ И ОБРАЗОВАЊЕ 
КУЛТУРНИ ЦЕНТАР „МЛАДОСТ“, ФУТОГ ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА  ПРОГРАМA РАДА  КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА „РУМЕНКА“, 
РУМЕНКА ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПРОГРАМA РАДА УСТАНОВЕ ЗА КУЛТУРУ И 
ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ ЦЕНТАР „КИСАЧ“, КИСАЧ ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
Руковођење седницом Скупштине Града преузела је Јелена Маринковић 

Радомировић, председница Скупштине Града. 
 

Предлогe решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за културу и информисање није имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима.  

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Oдлуку о изменама и допуни Програмa рада Културног центра Новог 
Сада, Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 48 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ  

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ПРОГРАМA 
РАДА КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА НОВОГ САДА, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Oдлуку о изменама и допуни Програмa рада Завода за заштиту споменика 
културе Града Новог Сада, Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
  
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 48 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ПРОГРАМA 
РАДА ЗАВОДА ЗА ЗАШТИТУ СПОМЕНИКА КУЛТУРЕ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Oдлуку о изменама и допуни Програмa рада Градске библиотеке у Новом 
Саду, Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 48 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ПРОГРАМA 
РАДА ГРАДСКЕ БИБЛИОТЕКЕ У НОВОМ САДУ, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Oдлуку о изменама и допуни Програмa рада Музеја Града Новог Сада, 
Петроварадин за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 47 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
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РЕШЕЊЕ 
 О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ПРОГРАМA 

РАДА МУЗЕЈА ГРАДА НОВОГ САДА, ПЕТРОВАРАДИН ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Историјског архива Града Новог Сада, 
Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 48 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА 

ИСТОРИЈСКОГ АРХИВА ГРАДА НОВОГ САДА, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Установе за израду таписерија „Атеље 
61“, Петроварадин за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 49 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА 
УСТАНОВЕ ЗА ИЗРАДУ ТАПИСЕРИЈА „АТЕЉЕ 61“, ПЕТРОВАРАДИН ЗА 2023. 

ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Стеријиног позорја, Нови Сад за 2023. 
годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 49 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА 
СТЕРИЈИНОГ ПОЗОРЈА, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Новосадског дечијег културног центра, 
Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 49 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА 
НОВОСАДСКОГ ДЕЧИЈЕГ КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Позоришта младих, Нови Сад за 2023. 
годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 50 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 
 

РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА 

ПОЗОРИШТА МЛАДИХ, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада „Новосадског позоришта - Újvidéki 
Szinház“, Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 50 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

 О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА 
„НОВОСАДСКОГ ПОЗОРИШТА - ÚJVIDÉKI SZINHÁZ“, НОВИ САД ЗА 2023. 

ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Мађарског културног центра „Петефи 
Шандор“, Нови Сад - Petőfi Sándor Magyar Művelődési Központ Újvidék за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 50 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА 
МАЂАРСКОГ КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА „ПЕТЕФИ ШАНДОР“, НОВИ САД - 

PETŐFI SÁNDOR MAGYAR MŰVELŐDÉSI KÖZPONT ÚJVIDÉK ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Oдлуку о изменaма Програмa рада Установе за културу и образовање 
Културни центар „Младост“, Футог за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала  да је 51 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  
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РЕШЕЊЕ 
 О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНAМА ПРОГРАМA РАДА 

УСТАНОВЕ ЗА КУЛТУРУ И ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ ЦЕНТАР „МЛАДОСТ“, 
ФУТОГ ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Oдлуку о изменaма  Програмa рада  Културног центра „Руменка“, Руменка 
за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала  да је 51 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

 О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНAМА  ПРОГРАМA РАДА  
КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА „РУМЕНКА“, РУМЕНКА ЗА 2023. ГОДИНУ  

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Oдлуку о изменама и допунама Програмa рада Установе за културу и 
образовање Културни центар „Кисач“, Кисач за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 52 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА 
ПРОГРАМA РАДА УСТАНОВЕ ЗА КУЛТУРУ И ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ 

ЦЕНТАР „КИСАЧ“, КИСАЧ ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад. број:  351-1/2023-408-I 
                 020-109/2023-I 
                 020-69/2021-I 
                 020-88/2023-I 
66. – 69. тачка дневног реда 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О  ОТУЂЕЊУ НЕИЗГРАЂЕНОГ ГРАЂЕВИНСКОГ 
ЗЕМЉИШТА У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА, У ЈАВНУ 
СВОЈИНУ АУТОНОМНЕ ПОКРАЈИНЕ ВОЈВОДИНЕ, НЕПОСРЕДНОМ 
ПОГОДБОМ, БЕЗ НАКНАДЕ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРЕНОСУ ПРАВА ЈАВНЕ СВОЈИНЕ ГРАДА 
НОВОГ САДА У ЈАВНУ СВОЈИНУ АУТОНОМНЕ ПОКРАЈИНЕ 
ВОЈВОДИНА, БЕЗ НАКНАДЕ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ 
НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА, 
МЕСНОЈ ЗАЈЕДНИЦИ „ПРВА ВОЈВОЂАНСКА БРИГАДА“ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ 
НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА, 
МЕСНОЈ ЗАЈЕДНИЦИ „ШАНГАЈ“ 

 
Предлоге одлука и решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности и Савет за урбанизам, пословни простор и 

стамбену подршку нису имали примедби на предлоге одлука које су разматрали из свог 
делокруга. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење предлога.  
 
Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима.  
 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о  отуђењу 

неизграђеног грађевинског земљишта у јавној својини Града Новог Сада, у јавну својину 
Аутономне покрајине Војводине, непосредном погодбом, без накнаде. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 50 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
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ОДЛУКУ 
О  ОТУЂЕЊУ НЕИЗГРАЂЕНОГ ГРАЂЕВИНСКОГ ЗЕМЉИШТА У ЈАВНОЈ 

СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА, У ЈАВНУ СВОЈИНУ АУТОНОМНЕ 
ПОКРАЈИНЕ ВОЈВОДИНЕ, НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ, БЕЗ НАКНАДЕ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о преносу права 

јавне својине Града Новог Сада у јавну својину Аутономне покрајине Војводина, без 
накнаде. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 51 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ  

О ПРЕНОСУ ПРАВА ЈАВНЕ СВОЈИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА У ЈАВНУ 
СВОЈИНУ АУТОНОМНЕ ПОКРАЈИНЕ ВОЈВОДИНА, БЕЗ НАКНАДЕ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању на 

коришћење непокретности у јавној својини Града Новог Сада, Месној заједници „Прва 
војвођанска бригада“. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине je констатовала да је 50 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА 
НОВОГ САДА, МЕСНОЈ ЗАЈЕДНИЦИ „ПРВА ВОЈВОЂАНСКА БРИГАДА“ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању на 

коришћење непокретности у јавној својини Града Новог Сада, Месној заједници 
„Шангај“. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
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    Након закључења гласања, председница Скупштине je констатовала да је 50 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ  

О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА 
НОВОГ САДА, МЕСНОЈ ЗАЈЕДНИЦИ „ШАНГАЈ“ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

Ад. број:  351-2/2019-787/85-I 
70. тачка дневног реда 

ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА НАЦРТ АНЕКСА II 
УГОВОРА О КОНЦЕСИЈИ ЗА ПРОЈЕКТОВАЊЕ, ИЗГРАДЊУ, 
УПРАВЉАЊЕ И ОДРЖАВАЊЕ ЈАВНЕ ГАРАЖЕ НА ТЕРИТОРИЈИ 
ГРАДА НОВОГ САДА ЗА ПАРТИЈУ 2 - ПРОЈЕКТОВАЊЕ, ИЗГРАДЊА, 
УПРАВЉАЊЕ И ОДРЖАВАЊЕ ЈАВНЕ ГАРАЖЕ НА УГЛУ УСПЕНСКЕ И 
ШАФАРИКОВЕ УЛИЦЕ, БРОЈ ОПУ: 1716/2020 ОД 04. СЕПТЕМБРА 2020. 
ГОДИНЕ 
 
Предлог решења са предложеним закључком и Нацртом Анекса II уговора 

утврдило је Градско веће.  
 
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог решења са Нацртом Анекса II 

уговора у складу са Законом о јавно-приватном партнерству и концесијама. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога.  
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Нацрт анекса II Уговора о концесији за пројектовање, изградњу, 
управљање и одржавање јавне гараже на територији Града Новог Сада за Партију 2 - 
Пројектовање, изградња, управљање и одржавање јавне гараже на углу Успенске и 
Шафарикове улице, број ОПУ: 1716/2020 од 04. септембра 2020. године са предложеним 
закључком. 
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Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 52 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ  

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА НАЦРТ АНЕКСА II УГОВОРА О КОНЦЕСИЈИ 
ЗА ПРОЈЕКТОВАЊЕ, ИЗГРАДЊУ, УПРАВЉАЊЕ И ОДРЖАВАЊЕ ЈАВНЕ 

ГАРАЖЕ НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА ПАРТИЈУ 2 - 
ПРОЈЕКТОВАЊЕ, ИЗГРАДЊА, УПРАВЉАЊЕ И ОДРЖАВАЊЕ ЈАВНЕ ГАРАЖЕ 

НА УГЛУ УСПЕНСКЕ И ШАФАРИКОВЕ УЛИЦЕ, БРОЈ ОПУ: 1716/2020 ОД 04. 
СЕПТЕМБРА 2020. ГОДИНЕ  

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
и следећи 
 

З А К Љ У Ч А К 
 

Скупштина Града Новог Сада овлашћује Градоначелника Града Новог Сада, или 
лице које он овласти, да у име Града Новог Сада: 

− потпише Анекс II Уговора о концесији за пројектовање, изградњу, управљање 
и одржавање јавне гараже на територији Града Новог Сада за Партију 2 – 
Пројектовање, изградња, управљање и одржавање јавне гараже на углу 
Успенске и Шафарикове улице, број ОПУ: 1716/2020 од 04. септембра 2020. 
године, који је саставни део овог закључка, у предложеном тексту. 

Скупштина Града Новог Сада овлашћује Градско веће Града Новог Сада да у име 
Града Новог Сада: 

− предузима све радње и активности у вези са реализацијом Анекса II Уговора. 
 

Ад. број:  020-139/2023-I 
71. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ АУТЕНТИЧНОГ ТУМАЧЕЊА ЧЛАНА 20. СТАВ 3. ОДЛУКЕ О 
УПРАВЉАЊУ ЈАВНИМ ПАРКИРАЛИШТИМА НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА 
НОВОГ САДА („СЛУЖБЕНИ ЛИСТ ГРАДА НОВОГ САДА“ БРОЈ 20/23) 
 
Предлог аутентичног тумачења утврдила је Комисија за прописе.  
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога.  
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Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 
предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог аутентичног тумачења 

члана 20. став 3. Одлуке о управљању јавним паркиралиштима на територији Града Новог 
Сада („Службени лист Града Новог Сада“ број 20/23). 

 
Председница Скупшине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 52 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова дала  

 
АУТЕНТИЧНО ТУМАЧЕЊЕ  

ЧЛАНА 20. СТАВ 3. ОДЛУКЕ О УПРАВЉАЊУ ЈАВНИМ 
ПАРКИРАЛИШТИМА НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА 

(„СЛУЖБЕНИ ЛИСТ ГРАДА НОВОГ САДА“ БРОЈ 20/23) 
 
(Аутентично тумачење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Ад. број: 352-1/2023-296-I 
72. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИЗМЕНИ РЕШЕЊА О ОБРАЗОВАЊУ ГРАДСКОГ 
ШТАБА ЗА ВАНРЕДНЕ СИТУАЦИЈЕ ГРАДА НОВОГ САДА И 
ИМЕНОВАЊУ КОМАНДАНТА, ЗАМЕНИКА КОМАНДАНТА, 
НАЧЕЛНИКА И ЧЛАНОВА ГРАДСКОГ ШТАБА ЗА ВАНРЕДНЕ 
СИТУАЦИЈЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
 
Предлог решења утврдило је Градско веће.  
 

Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога.  
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес.  
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о измени Решења 
о образовању Градског штаба за ванредне ситуације Града Новог Сада и именовању 
команданта, заменика команданта, начелника и чланова Градског штаба за ванредне 
ситуације Града Новог Сада. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 52 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова  

 
РЕШЕЊЕ 

 О ОБРАЗОВАЊУ ГРАДСКОГ ШТАБА ЗА ВАНРЕДНЕ СИТУАЦИЈЕ ГРАДА 
НОВОГ САДА И ИМЕНОВАЊУ КОМАНДАНТА, ЗАМЕНИКА КОМАНДАНТА, 
НАЧЕЛНИКА И ЧЛАНОВА ГРАДСКОГ ШТАБА ЗА ВАНРЕДНЕ СИТУАЦИЈЕ 

ГРАДА НОВОГ САДА  
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Ад. број: 020-134/2023-I 
73. тачка дневног реда 
 

ОСТАВКА ДРАГАНА МИЛОШЕВИЋА НА ФУНКЦИЈУ ДИРЕКТОРА 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И 
ПОСЛОВНИХ ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД 
 

Чланом 47. Закона о јавним предузећима прописано је да се оставка директора 
подноси у писаној форми органу надлежном за именовање директора јавног предузећа. 

 
Дана 20. јула 2023. године, Драган Милошевић поднео је Скупштини Града 

Новог Сада писану оставку на функцију директора Јавног комуналног предузећа за 
одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад. 

 
С обзиром на то да се о поднетој оставци не гласа, Скупштина Града је 

констатовала да на основу поднете оставке Решењем Скупштине Града Драгану 
Милошевићу престаје функција директора Јавног комуналног предузећа за одржавање 
стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад, пре истека времена на које је 
именован. 

 
Ад. број: 352-1/2023-299-I 
74. тачка дневног реда 
 

ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ ВРШИОЦА ДУЖНОСТИ 
ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ 
СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД 
 
Предлог решења утврдило је Градско веће. 
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Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

вршиоца дужности директора Јавног комуналног предузећа за одржавање стамбених и 
пословних простора „Стан“ Нови Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 50 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ВРШИОЦА ДУЖНОСТИ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ 

ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 

Ад. број:  022-1/2023-158-I    022-1/2023-164-I 
                 022-1/2023-159-I    022-1/2023-165-I 
                 022-1/2023-160-I    022-1/2023-166-I 

  022-1/2023-161-I    022-1/2023-167-I 
  022-1/2023-162-I    022-1/2023-168-I 
  022-1/2023-163-I 022-1/2023-169-I 

75. тачка дневног реда 
ПРЕДЛОЗИ КОМИСИЈЕ ЗА КАДРОВСКА АДМИНИСТРАТИВНА  
И МАНДАТНО-ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА: 

− Предлог решења о разрешењу директора Позоришта младих, Нови Сад  
− Предлог решења о именовању вршиоца дужности директора 

Позоришта младих, Нови Сад 
− Предлог решења о престанку дужности председника Надзорног одбора 

Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад 
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− Предлог решења о престанку дужности члана Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад 

− Предлог решења о именовању члана Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад  

− Предлог решења о престанку дужности члана Надзорног одбора Јавног 
предузећа „Урбанизам“ Завод за урбанизам Нови Сад 

− Предлог решења о именовању члана Надзорног одбора Јавног 
предузећа „Урбанизам“ Завод за урбанизам Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора 
Гимназије „Светозар Марковић“, Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора 
Балетске школе у Новом Саду  

− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора 
Основне музичке школе „Јосип Славенски“, Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Основне школе 
„Душан Радовић“, Нови Сад 

− Предлог решења о престанку дужности члана Управног одбора Фонда 
за унапређење вокалне уметности младих „Меланије Бугариновић и 
ћерке Мирјане Калиновић – Калин“ у Новом Саду 

 
Предлоге решења утврдила је Комисија за кадровска, административна и 

мандатно-имунитетна питања. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
 Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим предлозима. 

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно.  
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу 

директора Позоришта младих, Нови Сад. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 52 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
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РЕШЕЊЕ 
О РАЗРЕШЕЊУ ДИРЕКТОРА ПОЗОРИШТА МЛАДИХ, НОВИ САД НА 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

вршиоца дужности директора Позоришта младих, Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
 Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 52 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

 ИМЕНОВАЊУ ВРШИОЦА ДУЖНОСТИ ДИРЕКТОРА ПОЗОРИШТА МЛАДИХ, 
НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности председника Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Водовод и 
канализација“ Нови Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 52 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова  

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ПРЕДСЕДНИКА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности члана Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 52 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
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РЕШЕЊЕ 
О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

члана Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 52 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

 О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ САД  

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности члана Надзорног одбора Јавног предузећа „Урбанизам“ Завод за урбанизам 
Нови Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 52 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „УРБАНИЗАМ“ ЗАВОД ЗА УРБАНИЗАМ НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

члана Надзорног одбора Јавног предузећа „Урбанизам“ Завод за урбанизам Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 52 
одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„УРБАНИЗАМ“ ЗАВОД ЗА УРБАНИЗАМ НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу и 

именовању чланова Школског одбора Гимназије „Светозар Марковић“, Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 51 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ  

О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНОВА ШКОЛСКОГ ОДБОРА 
ГИМНАЗИЈЕ „СВЕТОЗАР МАРКОВИЋ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу и 
именовању чланова Школског одбора Балетске школе у Новом Саду. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 52 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНОВА ШКОЛСКОГ ОДБОРА БАЛЕТСКЕ 
ШКОЛЕ У НОВОМ САДУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу и 

именовању чланова Школског одбора Основне музичке школе „Јосип Славенски“, Нови 
Сад. 
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Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 52 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНОВА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ 
МУЗИЧКЕ ШКОЛЕ „ЈОСИП СЛАВЕНСКИ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу 

члана Школског одбора Основне школе „Душан Радовић“, Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 52 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ „ДУШАН 
РАДОВИЋ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности члана Управног одбора Фонда за унапређење вокалне уметности младих 
„Меланије Бугариновић и ћерке Мирјане Калиновић – Калин“ у Новом Саду. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 51 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА УПРАВНОГ ОДБОРА ФОНДА ЗА 
УНАПРЕЂЕЊЕ ВОКАЛНЕ УМЕТНОСТИ МЛАДИХ „МЕЛАНИЈЕ 

БУГАРИНОВИЋ И ЋЕРКЕ МИРЈАНЕ КАЛИНОВИЋ – КАЛИН“ У НОВОМ САДУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Пошто су размотрене тачке утврђеног дневног реда, председница Скупштине је 
упитала да ли неко од одборница и одборника жели да постави одборничко питање. 

 
Пошто нико од одборница и одборника није желео да постави одборничко питање, 

председница Скупштине је закључила XLII седницу Скупштине Града Новог Сада у 13.26 
часова. 
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